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ROMÂNIA 

 JUDEȚUL VRANCEA 

MUNICIPIUL FOCȘANI 

  CONSILIUL LOCAL 

 

 

PROCES VERBAL  

Al ședinței extraordinare a Consiliului Local al municipiului Focșani din data 

de 15.02.2023 

 

 

      Astăzi, data de mai sus, la sediul Primăriei municipiului Focșani, din bdul. 

Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc ședința extraordinară, a Consiliului Local al 

Municipiului Focșani, cu participarea fizică a consilierilor locali.  

 

La şedinţă participă: 

▪ d-nul Cristi Valentin Misăilă – Primarul municipiului Focşani;  

▪ d-na Cristina Stoica – Administrator Public; 

▪ d-na Carmen Grosu – Director Direcția economică; 

▪ d-na Simona Poieană – șef Serviciul buget contabilitate; 

▪ d-na Cristina Dăscălescu – șef Serviciul administraţie publică locală, agricultură; 

▪ d-na Alina Iordăchescu – șef Serviciul resurse umane, managementul calității; 

▪ d-na Oana Amăriuței – șef Serviciul administrarea domeniului public și privat, 

publicitate; 

▪ d-nul Bogdan Bratu – director Direcția Managementul proiectelor și investițiilor; 

▪ d-nul Adrian Măgdălin – șef Serviciul investiții; 

▪ d-nul Viorel Dănilă – consilier personal Cabinet Primar; 

▪ d-nul Grigoraș Dan – șef Birou presă, relații externe, cultură, sport, minorități; 

▪ d-nul Dan Brașov – inspector Serviciul proiecte „UMP – Reabilitarea sistemului de 

termoficare, Etapa a II-a”; 

▪ d-nul Marian Mihu – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul Răzvan Necula – inspector Compartiment informatică; 

▪ d-nul George Daniel Coban Păduraru – arhitect șef Direcția arhitectului șef; 

▪ d-na Mirela Bernovici – director Direcția de Asistență Socială Focșani; 

▪ d-nul Dorian Alecsandrescu – director Poliția Locală a municipiului Focșani; 

▪ d-na Nina Deșliu – contabil șef Poliția Locală a municipiului Focșani; 

▪ d-na Maria Murgoci – director Ansamblul Folcloric Țara Vrancei Focșani; 

▪ d-nul Ionuț Drilia – director Ateneul Popular Mr. Gh. Pastia. 

▪ d-nul Costel Dochioiu – director Direcția de Dezvoltare Servicii Publice; 

▪ d-nul Vladimir Dușinschi – director Administrația Piețelor Focșani; 

▪ d-nul Ion Diaconu – director Transport Public Local Focșani; 

▪ d-nul Sorin Francu – director Teatrul municipal Mr. Gh. Pastia Focașni. 

 

Proiectele ordinii de zi al ședinței extraordinare a Consiliului local al municipiului: 



2 
 

1. proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiție „Refacere infrastructură străzi, alei acces auto și parcări zona 

Bahne, str. Cezar Bolliac (tronson cuprins între str. Cuza Vodă și str. Lupeni), str. 

Doctor Telemac, st. Rarău, str. Dornei, str. Pictor Grigorescu (tronson cuprins între 

str. Alexandru Vlahuță și str. Panduri), Aleea Căminului, str. Alexandru Vlahuță, 

str. Lupeni (tronson cuprins între str. Cezar Bolliac și Aleea Căminului)”; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

2. proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general al municipiului Focșani pe 

anul 2023;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

3. proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 351/27.10.2022 privind aprobarea 

numărului de burse şi a cuantumului unei burse pentru elevii de la cursurile cu 

frecvenţă din unităţile de învăţământ preuniversitar de stat din Municipiul Focșani 

pentru anul școlar 2022-2023, cu modificările și completările ulterioare; 

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

4. proiect de hotărâre privind repartizarea sumelor alocate pe anul 2023 reprezentând 

finanțarea de bază de la bugetul de stat, din sume defalcate din taxa pe valoarea 

adăugată, pentru unitățile de învățământ particular și confesional acreditate cu 

personalitate juridică, din Municipiul Focșani; 

       Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

5. proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. 

TRANSPORT PUBLIC S.A. Focșani pe anul 2023 și estimat pe următorii 2 ani;  

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„Bună ziua. Bine ați venit la ședința extraordinară a Consiliul Local al municipiului 

Focșani, ședință ce se desfășoară astăzi 15.02.2023.  

Vă aduc la cunoștință că această ședință a fost convocată prin Dispoziția nr. 129 

din 10.02.2023 emisă de Primarul municipiului Focșani, domnul Cristi Valentin 

Misăilă, ședință ce se desfășoară cu participare fizică și online. 

 Având în vedere acest lucru voi face apelul nominal al consilieri locali care 

participă astăzi la ședință. 

 Doamna Ailincuței Lauriana?  

 Doamna conslier Lauriana Ailincuței „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Balaban Elena Luminița? 

Doamna consilier Balaban Elena-Luminița „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Bîrsan Costel? Nu este nici online, o să revin. 

 Domnul Costea Ionel?” 

Domnul consilier Costea Ionel  „Prezent”. 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Dimitriu-Bunghez Ana Maria.” 

Doamna consilier Ana Maria Dimitriu-Bunghez „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea Alina Ramona?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Dumitru Victor? O să revin, a anunțat că este bolnav, dar intră online.” 

Domnul Gheoca Corneliu-Dumitru?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gongu Emanuel?” 

Domnul consilier Emanuel Gongu „Prezent.”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Macovei Liviu George? 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Marcu Livia Silvia? Nu a ajuns incă, revin. 

Domnul Mocanu Georgian Cristinel?” 

Domnul consilier Mocanu Georgian Cristinel „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nedelcu Mihai?” 

Domnul consilier Mihai Nedelcu „Prezent.”  

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Nistoroiu Alexandru?” 

Domnul consilier Alexandru Nistoroiu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Pristavu Viorica?” 

Doamna consilier Viorica Pristavu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Radu Nițu?” 

Domnul consilier Radu Nițu „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Răduță Nicolae?” 

Domnul consilier Nicolae Răduță „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Stroie Mirela?” 

Doamna consilier Mirela Stroie „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Tătaru Alexandra?” 

Doamna consilier Alexandra Tătaru „Prezent”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Ungureanu Daniel?” 

Domnul consilier Daniel Ungureanu „Prezent”. 
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Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Zîrnă Cristian?” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian „Prezent.” 

Doamna consilier Livia Silvia Marcu „Prezent.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„am luat act. 

Astfel, constat că în sală sunt prezenți 14 consilieri locali, iar în mediul online 

6, absent fiind domnul consilier Bîrsan Costel. 

Pe cale de consecință apreciez că este îndeplinită condiția prevăzută de art. 137, 

alin. 1 din Codul Administrativ. 

Vă supun atenției procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului Local 

al municipiului Focșani din 08.02.2023. Dacă sunt discuții pe marginea procesului 

verbal? În sală nu sunt discuții. În online? Par a nu fi discuții. 

Dacă nu sunt, supun la vot procesul verbal, cine este „pentru”? În sală toți 

domnii consilieri sunt „pentru”. În mediul online. 

Domnul Macovei? Domnul Dumitru?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Dumitru Corneliu Gheoca „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Ana-Maria Dimitriu-Bunghez „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Marcu?” 

Doamna consilier Livia-Silvia Marcu „Pentru”. 

Domnul consilier Liviu George Macovei „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„cu 20 voturi „pentru” procesul verbal a fost aprobat. 

Rog a se consemna că au fost îndeplinite până la acest moment procedurile 

impuse de art. 136, alin. 8 din Codul Administrativ, proiectele înscrise pe ordinea de 

astăzi, fiind însoțite atât de rapoartele compartimentelor de specialitate, cât și de 

avizele comisiilor de specialitate, care v-au fost transmise prin  poșta electronică. 

Vă reamintesc  că în situația în care vă aflați în conflict de interese aveți obligația 

de a nu participa la adoptarea proiectului de hotărâre în cauză și să anunțați acest fapt 

încă de la începutul ședinței. Interesul personal pe care îl aveți cu privire la adoptarea 

unei hotărâri trebuie consemnat în mod obligatoriu în procesul verbal al ședinței. 

În cazul în care vă aflați în situații de incompatibilitate urmează să procedați în 

conformitate cu prevederile Legii nr.161/2003. 

Având în vedere faptul că domnul Dumitru Victor, președintele de ședință ales, 

nu poate fi astăzi în sală, deși regulamentul de organizare a Consiliului Local 
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presupune prezența obligatorie a președintelui în sală, vă rog să vă alegeți un președinte 

de ședință, sens în care vă rog să faceți propuneri.” 

Domnul consilier Cristian Zîrnă „grupul PNL-USR propune pe doamna 

viceprimar Alexandra Tătaru.” 

 Domnul consilier Radu Nițu „grupul PSD care este prezent în sală, toți 

membri, propune pe domnul consilier Nedelcu Mihai.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„supunem la vot propunerea ca președinte de ședință să fie doamna Tătaru. Cine este 

„pentru”? Domnul Dumitru?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„domnul Gheoca?” 

Domnul consilier Dumitru Corneliu Gheoca „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Ana-Maria Dimitriu-Bunghez „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„doamna Drumea?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Pentru”. 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță 

„cine este „împotrivă”? Cine se „abține”?  

Cu 11 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia-Silvia, Stroie Mirela, Răduță Nicolae 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian și 9 voturi „abținere” din partea doamnelor și 

domnilor consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, 

Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu 

și Ungureanu Daniel, doamna Tătaru este președinte de ședință, devenind hotărârea 

nr. 

O invit pe doamna președinte să preia lucrările ședinței. Mulțumesc.” 

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „mulțumesc doamna 

secretar general. Bună ziua stimați consilieri, bună ziua stimați invitați, bun găsit la o 

nouă ședință extraordinară convocată prin Dispoziția nr. 129 din 10.02.2023 de către 

Primarul municipiului Focșani. Pe ordinea de zi sunt înscrise 5 proiecte de hotărâre, 

așa cum ați constatat și din informarea trimisă de secretariatul general. Dacă sunt 

discuții pe marginea ordinii de zi? Dacă nu sunt, supun la vot ordinea de zi. Cine este 

„pentru”? „Împotrivă”? Se „abține” cineva? În sală toată lumea este „pentru”. În 

online. 

Domnul consilier Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Pentru”. 

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „domnul consilier Corneliu 

Dumitru Gheoca?” 

Domnul consilier Dumitru Corneliu Gheoca „Pentru”. 

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „doamna viceprimar Ana-

Maria Dimitriu-Bunghez?” 
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Doamna consilier Ana-Maria Dimitriu-Bunghez „Pentru”. 

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „doamna consilier Drumea 

Alina?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Pentru”. 

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „cu 20 de voturi „pentru” 

ordinea de zi a fost aprobată.” 

 

  Se prezintă punctul 1 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiție 

„Refacere infrastructură străzi, alei acces auto și parcări zona Bahne, str. Cezar 

Bolliac (tronson cuprins între str. Cuza Vodă și str. Lupeni), str. Doctor Telemac, 

st. Rarău, str. Dornei, str. Pictor Grigorescu (tronson cuprins între str. Alexandru 

Vlahuță și str. Panduri), Aleea Căminului, str. Alexandru Vlahuță, str. Lupeni 

(tronson cuprins între str. Cezar Bolliac și Aleea Căminului)”; Inițiator, Primar, 

Cristi Valentin Misăilă 

 Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „dacă sunt discuții pe 

marginea proiect? Dacă nu sunt discuții vă propun să trecem la vot. Cine este „pentru”? 

Se „abține” cineva? Cineva „împotrivă”?  

În sală sunt 9 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri 

Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

5 voturi „abținere” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, Marcu 

Livia-Silvia, Stroie Mirela, Răduță Nicolae Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian și 1 vot 

„împotrivă” din partea domnului consilier Macovei Liviu George. 

 În online. 

Domnul consilier Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Victor Dumitru „Abținere”. 

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „domnul consilier Corneliu 

Dumitru Gheoca?” 

Domnul consilier Dumitru Corneliu Gheoca „Abținere ”. 

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „doamna viceprimar Ana-

Maria Dimitriu-Bunghez?” 

Doamna consilier Ana-Maria Dimitriu-Bunghez „Abținere”. 

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „doamna consilier Drumea 

Alina?” 

Doamna consilier Alina Ramona Drumea „Abținere”. 

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „cu 9 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban Elena Luminița, 

Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu 

Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 10 voturi „abținere” din partea doamnelor și 

domnilor consilieri Costea Ionel, Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina 

Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu Dumitru, Marcu Livia-Silvia, Stroie 

Mirela, Răduță Nicolae Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian și 1 vot „împotrivă” din 

partea domnului consilier Macovei Liviu George, proiectul nu a fost aprobat.” 
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  Se prezintă punctul 2 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea bugetului general al municipiului Focșani pe anul 2023; Inițiator, 

Primar, Cristi Valentin Misăilă 

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „dacă sunt discuții cu 

privire la proiectul nr. 2?” 

Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „doamna președinte?” 

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „da domnule consilier.” 

Domnul consilier Corneliu Dumitru Gheoca „doamna președinte, stimați 

colegi, aș vrea să fac și eu câteva referiri cu privire la acest proiect privind bugetul 

municipiului Focșani. Dacă vă aduceți aminte în fiecare an am avut câte o dezbatere 

publică, obligativitate oferită de art. 8 din Legea Finanțelor Publice, de data aceasta nu 

din vina mea, am înțeles că s-a depășit într-un fel termenul legal al acestui proiect de 

buget și nu s-a mai ținut nici o dezbatere publică în care puteau participa focșănenii pe 

lângă noi, reprezentanții Consiliului Local, motiv pentru care aș putea să afirm cum că 

nu este un proiect realist acest proiect de buget, pentru că poate aveam și noi anumite 

inițiative pentru cetățenii municipiului Focșani și chiar cetățenii municipiului Focșani 

puteau veni cu propuneri și îmi pare rău să vă spun, dar acum vreo câțiva ani, cred că 

vreo 3-4 ani, domnul Primar afirma de acolo din scaunul dumnealui că dânsul face mai 

mult administrație și mai puțină politică. Din păcate observăm cu toții că în ultima 

perioadă domnul Primar face din ce în ce mai multă politică și nu contenește în a arunca 

cu vorbe mai puțin religioase, ca să  zic spune așa în noi, majoritatea PNL USR, pentru 

diferite motive. Din punctul meu de vedere proiectul de buget nu este unul realist și aș 

putea folosi, dacă îmi permiteți o expresie folosită de dânsul intr-o adresă trimisă unei 

unități subordonate Consiliului Local, lacunar întocmit. Mulțumesc.” 

 Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „mulțumim și noi pentru 

observație. Domnule Primar.” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „dacă îmi 

permiteți... vă rog...” 

 Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „eu trebuie să vă dau 

cuvântul...” 

 Domnul consilier Victor Dumitru „doamna președinte...” 

 Domnul consilier Mihai Nedelcu „îmi dați voie?” 

 Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „da, vă rog.” 

 Domnul consilier Mihai Nedelcu „mulțumesc...” 

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „scurt și cu limbaj 

decent...” 

 Domnul consilier Mihai Nedelcu „îmi plac vorbele domnului Corneliu 

Gheoca, este adevărat, nu s-a făcut o dezbatere publică, este adevărat că nu ați venit cu 

nici o soluție domnilor consilieri, n-ați venit cu nici o propunere, dar întreb și eu retoric 

acum pentru că primul proiect a fost votat... dacă tot sunteți așa dornici să faceți ceva 

în orașul Focșani, de ce nu ați aprobat primul proiect pentru modernizarea sau spre 

finalizarea acestui proiect al cartierului Bahne și a celorlalte străzi, cu locuri de parcare, 

cu trotuare, cu spațiu verde...” 

 Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „domnule consilier 

Nedelcu nu face obiectul acestei discuții, noi suntem la proiectul 2...” 
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 Domnul consilier Mihai Nedelcu „bunul simț vă obligă să mă lăsați să-mi 

termin ideea...” 

 Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „dacă vroiați să interveniți, 

trebuia să interveniți la proiectul nr. 1...” 

 Domnul consilier Mihai Nedelcu „...eu acum vorbesc pentru că domnul 

Gheoca a spus că și-ar fi dorit foarte mult să aibă o discuție pe baza proiectului cu 

bugetul...” 

 Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „și nu face obiectul 

proiectului de buget...” 

 Domnul consilier Mihai Nedelcu „...ba face obiectul... și întreb retoric am zis, 

dar dumneavoastră nu știu dacă știți sensul cuvintelor în adevăratul lor...” 

 Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „vă rog să vă păstrați 

decența și să continuăm discuția pe proiectul de buget...” 

 Domnul consilier Mihai Nedelcu „...vă rog frumos, 7 ani de acasă, cred că vă 

obligă să mă lăsați să-mi termin ideea și după aceea să interveniți...” 

 Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „tocmai de aceea v-am lăsat 

să vorbiți...” 

 Domnul consilier Mihai Nedelcu „...nu suntem la tribunal aici, să-mi spuneți 

dumneavoastră dacă...” 

 Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „sunt președinte de 

ședință...” 

 Domnul consilier Mihai Nedelcu „...foarte frumos, vă admir și vă stă și foarte 

bine...” 

 Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „mulțumesc frumos...” 

 Domnul consilier Mihai Nedelcu „...da, încă o dată, m-a întrerupt, asta e viața, 

asta este educația...nu avem ce face...” 

 Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „vă rog, la subiect.” 

 Domnul consilier Mihai Nedelcu „...încă o dată vă întreb, de ce și poate aveți 

cumva dorința de a ne spune și nouă consilierilor PSD, de ce nu doriți modernizarea 

municipiului Focșani? De ce înfrânați de ani de zile dezvoltarea acestui oraș? Oraș care 

și-a pus speranțele și în dumneavoastră acordându-vă voturile. Mulțumesc.” 

 Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „puteți să completați sau să 

explicați ce înseamnă ani de zile? Și care este proiectul care nu se derulează din cauza 

noastră?” 

 Domnul consilier Mihai Nedelcu „de 8 ani vă opuneți tuturor proiectelor 

Primarului, doar că nu ați avut șansă 4 ani cât am fost noi, cei care aprobam și eram 

majoritari, nu ați avut șansa să distrugeți orașul...” 

 Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „concret ați avut majoritate 

în mandatul trecut domnule consilier...concret...” 

 Domnul consilier Mihai Nedelcu „... acum o aveți și o faceți din...căutați numai 

tertipuri ca să vă fofilați și să nu duceți la îndeplinire aceste proiecte.” 

 Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „mulțumim frumos pentru 

intervenție. Domnule Primar...” 

 Domnul consilier Victor Dumitru „doamna președinte?” 

 Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „da domnule consilier.” 
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Domnul consilier Victor Dumitru „pot să intervin și eu vă rog.” 

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „acum vroia domnul Primar 

și promit că vă dau cuvântul după ce vorbește domnul Primar.” 

Domnul consilier Victor Dumitru „ok, mulțumesc.” 

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „mulțumesc și eu.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „nu, îi dau 

cuvântul domnului consilier.”  

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „vă rog, acum v-am dat 

cuvântul vă rog să vă exprimați. Mulțumesc.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani Cristi Valentin Misăilă „este 

dreptul meu să mă abțin până când vorbesc ceilalți colegi ca să pot să dau un răspuns 

unitar.” 

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „atunci vă rog frumos 

domnule consilier Dumitru Victor preluați.” 

 Domnul consilier Victor Dumitru „am și eu câteva... mă auziți?” 

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „da.” 

 Domnul consilier Victor Dumitru „am și eu câteva mențiuni de făcut pe 

marginea acestui proiect de buget, mă refer la Capitolul 1 Instituții culturale, este vorba 

de Ateneul Popular care în anul 2022 la venituri proprii a avut 100,16 mii lei, iar la 

cheltuieli 2.073,55 mii lei. În anul 2023 bugetul prevede la venituri proprii 40 mii lei 

și cheltuieli 2.340 mii lei. Deci o reducere a venituri proprii cu 60,06% și o creștere a 

cheltuielilor cu 12,85%. O întrebare legat de acest lucru, de ce scad veniturile cu 

60,06% în 2023, față de anul 2022? Dacă îmi poate răspunde cineva, să discutăm 

interactiv. Dacă nu, vă notați și eu îmi spun toate nelămuririle și aștept ulterior, cred 

că este mai bine așa. De ce spun lucrul acesta pentru că în anii 2016, 2017 și 2018 în 

medie veniturile proprii au fost în jur de 150 mii lei. În consecință întrebarea este și o 

repet, de ce sunt prognozate doar 40 mii lei? De ce subvenția de la bugetul local în 

2023 este aproape la nivelul acesteia din anul 2016, iar venituri proprii sunt mai mici 

prognozate în anul 2023 față de cele realizate?  

La capitolul 2 Direcția de Asistență Socială de ce s-au redus valoric solicitările 

aferente anul 2023 astfel: hrană de la 497,86 mii lei la 350 mii lei, medicamente de la 

15 mii lei la 12 mii lei, materiale sanitare de la 25 mii lei la 20 mii lei, obiecte de 

inventar de la 106,23 mii lei la 20 mii lei? 

La capitolul 3 total buget Primărie, de ce cresc cheltuielile prognozate pentru 

anul 2023 astfel: alte materiale de la 1.614,78 la 3.200, într-un procent de 98,17%, 

consultanță și expertiză de la 4,49 mii lei la 180 mii lei, procentul de creștere este de 

3.908,91%, la publicitate, reclamă și publicitate 259,92 mii lei la 440 mii lei 69,29%? 

În condițiile a unei rate a inflației de 13,8 % conform INS, de ce are nevoie de 

publicitate în anul 2023 în valoare de 440 mii lei Primăria Focșani? În ce constă 

valoarea de 180 mii lei la consultanță și expertiză pentru anul 2023? Și mai am o 

întrebare de această dată referitoare la fondul de rezervă, cum s-a fundamentat valoarea 

fondului de rezervă pentru anul 2023 în valoare de 1.000 mii lei? Adică 1 milion, adică 

10 miliarde? Asta este un set de întrebări, mai am o întrebare din punct de vedere tehnic 

domnul Primar, este adresată direct dumneavoastră, cum de altfel și celelalte sunt 

adresate, spuneți-mi vă rog în anexa 37 la buget programul de investiții al municipiului 
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Focșani pe anul 2023 finanțat din bugetul local la capitolul bugetar 81.02 combustibil 

și energie la Primăria municipiului Focșani, reabilitarea sistemului de termoficare 

urbană la nivelul municipiului Focșani pentru anul 2009-2028 în scopul conformării la 

legislația de mediu și creșterea eficienței energetice etapa a III-a. După cum știm cu 

toții, toți colegii, inclusiv dumneavoastră în ultimele 3 ședințe, în ordinară și în 

extraordinare ne-ați propus pe ordinea de zi un proiect prin care propuneați scoaterea 

de la cofinanțare a acestui proiect? Efectiv nu înțeleg ce vreți să faceți? Să-l 

implementați acest proiect sau să-l scoateți de la cofinanțare? În condițiile în care 

scoateți din lista de cofinanțare nu mai avem bani pentru implementare. Mulțumesc.” 

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „dacă este cineva să 

răspundă întrebărilor domnului consilier Victor Dumitru? Vă rog.” 

Doamna director economic Carmen Grosu „bună ziua, în ceea ce privește 

Ateneul Popular, veniturile proprii în anul 2022 au fost în sumă de 100.160 lei. Aceste 

venituri proprii au fost influențate de primirea unei finanțari nerambursabile de la 

Ministerul Culturii în luna decembrie. În ceea ce privesc venturile proprii au fost tot 

de 45 mii lei au fost încasările anului trecut pentru 2023 au fost fundamentate 40 mii 

lei, venituri proprii...” 

Domnul consilier Victor Dumitru „doamna director, numai un pic dacă îmi 

permiteți, că eu chiar nu înțeleg și nu știu dacă înțelege cineva. Cum adică o finanțare 

primită care influențează veniturile proprii? După cum știm cu toții și cred că știe toată 

lumea veniturile proprii înseamnă veniturile care le obține această instituție din urma 

închirierii, organizării de activități, festivități și așa mai departe. Dacă primesc 

finanțare de la bugetul de stat intră în veniturile proprii?” 

Doamna director economic Carmen Grosu „dacă mă lăsați să răspund...” 

Domnul consilier Victor Dumitru „vă rog, dar vreau să vă spun ... ca să nu 

depășim...” 

Doamna director economic Carmen Grosu „Ateneul Popular funcționează în 

baza unui buget, ea este o instituție finanțată parțial din venituri proprii și subvenții de 

la bugetul local. Înafara subvențiilor de la bugetul local tot ceea ce Ateneul reușește să 

obțină sunt considerate venituri proprii obținute de Ateneu, în afara subvențiilor așa 

cum am spus de la bugetul local. De la Ministerul Culturii nu este subvenție ceea ce a 

primit Ateneul, ci este o finanțare nerambursabilă, deci și-au mărit veniturile proprii 

obținute, prin eforturile proprii, nu de la bugetul local. Din cauza aceasta sunt cuprinse 

în această categorie. Deci au avut acești 100 mii anul trecut care au fost formați din 

acea finanțare de 50 mii, restul de 50 mii sunt într-adevăr încasările Ateneului efectiv 

locale. În anul 2021 Ateneul a obținut venituri proprii de 39.540, în 2020 de 22.750, în 

2019 de79.990. Pentru 2023 funcție și de realizările anului precedent Ateneul Popular 

și-a prognozat că va încasa 40 mii lei venituri proprii, la acestea se adaugă subvenția 

de la bugetul local care vine în completarea acestor venituri proprii pentru a asigura 

cheltuielile de personal și bunuri și servicii, precum și cheltuielile de capital al acestei 

instituții. În ceea ce privește Căminul de persoane...” 

Domnul consilier Victor Dumitru „pot să fac și eu o mențiune doamna director 

punctual, ca să nu trecem așa repede. Să înțeleg că nu este vorba de un management 

defectuos, cât atât se poate nu?” 
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Doamna director economic Carmen Grosu „eu nu pot să mă pronunț. Nu mă 

pronunț eu cu privire la management, este atributul dumneavoastră...” 

Domnul consilier Victor Dumitru „...150 mii lei anual din venituri proprii și 

în 2022 doar 40 mii lei și în 2023 prognozate la fel.” 

Doamna director economic Carmen Grosu „acum asta depinde și de politica 

pe care o doriți a fi implementată de aceste unități de cultură, pot fi și acțiuni culturale 

derulate de Ateneu, fără a obține venituri proprii, ci în beneficiul întregii comunități 

pentru care pot înregistra cheltuieli, dar pentru care nu încasează venituri. Sunt cu titlu 

gratuit. Acum depinde de ce se dorește a se face în aceste instituții. 

În ceea ce privește Căminul pentru persoane vârstnice într-adevăr față de 

solicitările Direcției de Asistență Socială bugetul propus este într-adevăr mai mic față 

de solicitări, nu față de execuția anului precedent. Sunt sume pe care le considerăm 

acoperitoare pentru buna derulare a activității în anul 2023...” 

Domnul consilier Victor Dumitru „...îmi permiteți intervin și-mi cer scuze, nu 

sunt nepoliticos, dar vreau să menționez, dar vreau să mențineți fundamentarea pe care 

a făcut-o DAS-ul nu este reală? Direcția de Asistență Socială nu și-a făcut 

fundamentarea cum trebuie și i-ați ajustat-o dumneavoastră de la Primărie?” 

Doamna președinte de ședință Alexandra Tătaru „domnule consilier 

Dumitru vă rugăm să o lăsați pe doamna Grosu să termine explicația după care 

interveniți. Mulțumesc frumos, se creează haos.” 

Doamna director economic Carmen Grosu „așa cum am explicat și la comisie 

bugetul local al municipiului Focșani trebuie să fie un buget echilibrat, adică veniturile 

posibil de încasat trebuie să fie egale cu cheltuielile prognozate. Necesarul sau 

solicitările tuturor instituțiilor bineînțeles că depășeșc aceste venituri proprii. 

Fundamentarea bugetului pe 1 an de zile se face pornind de la solicitările instituțiilor, 

ordonatorilor terțiali de credite, dar trebuie avut în vedere și veniturile totale posibil de 

încasat. După cum știți impozitele și taxele locale la nivelul municipiului au crescut 

doar cu rata de inflație, nu sunt alte cote suplimentare adăugate, ba mai mult decât atât 

suntem sub incidența prevederilor Legii 273/2006, Legea Finanțelor Publice Locale 

care prevede că la un procent de realizare a veniturilor proprii mai mic decât 97%, 

bugetul nu poate fi fundamentat pe încasări mai mari decât realizările anului precedent. 

Astfel, încasările, gradul de încasare a veniturilor proprii pe 2022 se situează la 91%, 

ceea ce ne-a condus la posibilitatea bugetării veniturilor proprii din impozite și taxe 

locale la nivelul încasărilor anului precedent, respectiv 58.800.000. La aceste venituri 

proprii se adaugă cotele defalcate din impozitul pe venit, comunicate de Administrația 

Județeană a Finanțelor Publice de 121.812.000 mii lei și la acestea adăugându-se 

veniturile din subvențiile de la bugetul de stat, precum și finanțările pentru proiectele 

europene aferente exercițiului 2014-2020, precum și cele din planul național de 

redresare și reziliență. Am ajuns astfel la un total la bugetul local de 673.799.000 mii 

lei, venituri. Venituri care trebuie echilibrate la partea de cheltuieli.  

Bineînțeles că solicitările tuturor unităților subordonate, tuturor ordonatorilor 

terțiari de credite au trebuit să fie regândite și așezate astfel încât anvelopa cheltuielilor 

să nu depășească total venituri posibil de prognozat. Bugetul trebuie să fie echilibrat.” 

Domnul  consilier Victor Dumitru: „Doamna președinte...” 
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Doamna Carmen Grosu – Director Direcția Economică: „Ei pot să se 

împrumute și pentru secțiunea de funcționare. La bugetele locale, nu...” 

Domnul  consilier Victor Dumitru: „Doamna președinte...” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Domnul 

Dumitru, dacă mai aveți ceva de completat?” 

Domnul  consilier Victor Dumitru: „Da. Am totuși niște nelămuriri. Este 

vorba despre DAS, este vorba despte niște oameni cu niște nevoi speciale. Cum este 

posibil să tăiem de la medicamente, de la norma de hrană pe oamenii care au nevoie, 

pe persoanele în nevoie le lăsăm fără asistenți personali?  Nu înțeleg. Care este logica?  

Să ne spună doamna director de DAS dacă fundamentarea pe care și-a făcut-o 

este conform realității sau Primăria a tăiat nejustificat? Mulțumesc!” 

Doamna Carmen Grosu – Director Direcția Economică: „Deci aparatul 

Primăriei și Primarul au propus un proiect de buget. Dumneavoastră, în calitate de 

consilieri locali, dacă considerați oportună alocarea unei sume mai mari pe aceste 

categorii de cheltuieli aveți posibilitatea să formulați amendament și să identificați alte 

sectoare de activitate unde a fost o propunere de buget înaintată și de la care considerați 

că trebuie să tăiați, să luați aceste sume și să le redistribuiți către asistența socială. Deci 

nu este nicio problemă. Oportunitatea vă aparține. ” 

Domnul  consilier Victor Dumitru: „Mulțumesc, doamna director!” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Mai este 

o situație,  domnul consilier. Când vorbim despre DAS, dumnealor au făcut o estimare 

pe întreg anul. Noi ne-am raportat la ceea ce s-a realizat în 2022. Mă refer aici la hrană. 

Dacă în 2022 a fost o cheltuială de 332,06 anul acesta noi am propus 350,00 mii lei, 

am propus mai mult decât anul trecut, am propus în ideea în care această sumă 

arhisuficientă să ajungă până la sfârșitul anului sau dacă nu va ajunge există  varianta 

de rectificare. Aici există niște estimări la fel ca și la medicamente. Noi am mers pe 

materiale sanitare, medicamente, am mers la nivelul mai mare decât ceea ce a fost 

realizat în anul precedent. Este vorba doar de o diferență de 3,00 mii lei. Pentru 3,00 

mii lei cred că vom găsi resurse financiare la rectificare, după 1 iulie 2023 să putem să 

punem banii și vă dau sumele exacte. Le-ați și avut că vi le-am dat de o lună de zile în 

urmă.  

- 10,47 realizări 

- 12,00 propuneri.  

O sumă oricum mai mare față de anul trecut, dar și în funcție de evoluția 

cheltuielilor. Putem propune rectificări. Deci nu este o diminuare. Nu vreau să duceți 

în eroare auditoriul și să spuneți că s-au făcut diminuări. Nu s-au făcut diminuări.  S-

au făcut creșteri, dar nu creșteri atât de mari pe cât au fost solicitate de instituția 

respectivă.  

Și în continuare, ne gândim foarte clar. Bineînțeles dăm atenția cuvenită acestor 

persoane cu probleme, pe care noi le-am îngrijit an de an, chiar și în anul 2021 când n-

am putut din cauză că bugetul era blocat. Am găsit soluții să le asigurăm hrana și 

medicamentele necesare pentru a nu putea fi lăsați să moară de foame și să aibă alte 

boli care să nu fie tratate.” 

Domnul  consilier Victor Dumitru: „Și totuși ați tăiat din bugetul lor...” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu am 

tăiat. Nu este tăiat. Este o propunere. ” 

Domnul  consilier Victor Dumitru: „Adică stă bugetul municipiului Focșani 

de 600,00 mii în câteva mii sau zeci de mii de lei? Cum este posibil așa ceva? Sunt 

niște capitole... de care nu ne atingem, n-avem voie să ne atingem. Sănătate, învățământ 

nu avem voie să ne atingem. Este clar. Cum este posibil ca dumneavoastră în calitate 

de ordonator principal de credite să tăiați din bugetul DAS-ului?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu am 

tăiat. Încă o dată vă mai explic. Vă desenez...” 

Domnul  consilier Victor Dumitru: „Desenați-vă dumneavoastră, nu-mi 

desenați mie. ” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Vă rog să 

vorbiți pe rând să ne putem înțelege. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dacă noi 

am avut anul trecut 330,00 mii lei la hrană și anul acesta am propus 350,00 mii lei, am 

tăiat sau am crescut? Întreb. ” 

Domnul  consilier Victor Dumitru: „Nu, domnul Primar. Nu duceți oamenii 

în eroare. Spuneți adevărul.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dacă am 

avut anul trecut la medicamente 10,47 și am propus 12,00 mii, am tăiat sau am crescut? 

” 

Domnul  consilier Victor Dumitru: „Ne raportăm la fundamentarea pe care a 

cerut-o instituția. Care sunt cei mai în măsură să-și facă bugetul, care au toate 

elementele, toate datele. ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Fundamentarea poate să stea la baza unei rectificări din luna iulie. ” 

Domnul  consilier Victor Dumitru: „Înseamnă că vorbim ca să ne auzim 

vorbind.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Propuneți 

de unde tăiați ca să acoperim întreaga sumă.” 

Domnul  consilier Victor Dumitru: „Dumneavoastră construiți bugetul. Noi îl 

aprobăm.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, 

dumneavoastră aveați posibilitatea să veniți să discutăm.” 

Domnul  consilier Victor Dumitru: „... Deci nu mă lăsați să vorbesc. Se vorbea 

de educație.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, dar 

v-ascult.” 

Domnul  consilier Victor Dumitru: „... Deci dumneavoastră construiți 

bugetul... Nu construiesc eu bugetul și nu construim noi consilierii locali. 

Dumneavoastră îl construiți și aveți obligația să construiți un buget echilibrat. Și pentru 

cum am spus. Mă și repet, pentru sănătate, pentru învățământ, pentru instituțiile gen 

DAS n-avem voie să ne atingem de bugetele lor, mai ales că nu este vorba de niște 

sume semnificative.” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, 

domnul consilier, doamnelor și domnilor consilieri, stimați colegi am fost întrebat de 

domnul consilier Gheoca de ce nu s-a făcut dezbatere publică.  

Am respectat prevederile legii, art. 8 din Legea 273/2006. ... (Poate se face 

puțină liniște acolo în spate).  

Și am publicat în momentul imediat următor, am primit comunicarea  de la 

Agenția Națională de Administrare Fiscală, Administrația Județeană a Finanțelor 

Publice Vrancea cotele repartizate ca sume defalcate din TVA pentru asigurarea 

finanțării din baza unităților de învățământ preuniversitar de stat.  

Avem adresa venită de la ANAF înregistrată la Primăria Municipiului Focșani 

pe 25 ianuarie 2023. Pe data de 26.01 deja am publicat pe site-ul Primăriei, așa cum 

este obligatoriu și ne-am îndeplinit această obligație în vederea dezbaterii publice, în 

vederea asigurării transparenței. Am publicat proiectul de buget, moment în care v-am 

și comunicat pe grupul de comunicare wsp acest aspect pentru a lua la cunoștință.  

Vă reamintesc faptul  că ne-am întâlnit în biroul domnului președinte, Cătălin 

Toma în data de 20.01 cu proiectul deja ... într-o formă aproape gata, așteptând aceste 

cote pentru a putea să discutăm.  

Atunci când v-am pus la dispoziție aceste formulare după care dumneavoastră 

ați făcut acele analize și am tot aștepat de atunci și am tot pus atâtea întrebări în rândul 

colegilor dumneavoastră, chiar și dumneavastră v-am adresat astăzi dimineață o 

întrebare și ieri și alaltăieri și la Comisii, în ideea de a discuta așa cum este normal și 

firesc să discutăm un proiect de buget. Este un proiect de buget așa cum l-am gândit 

noi, aparatul de specialitate împreună cu instituțiile subordonate Consiliului Local și 

pentru a respecta în principal principiul echilibrării.  

Pe de altă parte, sunt foarte multe capitole, care într-adevăr sunt cheltuieli 

neacoperite integral până la sfârșitul anului, așa cum au fost solicitate de fiecare 

ordonator terțiar de credite și spun acest lucru pentru că avem o creștere a veniturilor 

mult mai mică decât creșterea cheltuielilor și vă dau un singur exemplu.  

Dacă anul trecut am avut comunicat de la Finanțe că vom avea încasări de 112 

milioane, care la sfârșitul anului s-au concretizat în încasări. Atenție! Doar de 106 

milioane, un deficit în numerar de 6 milioane de lei aproximativ.  

Anul acesta ni s-a comunicat o creștere la 122 de milioane de lei venituri 

estimate a fi obținute din impozitul pe venit.” 

Domnul  consilier Victor Dumitru: „Doamna președinte, când termină domnul 

Primar..” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

consilier, dați-mi voie să răspund! 

Impozitele și taxele locale nu au crescut mai mult de rata inflației. Ați votat 

proiectul privind aprobarea cotelor de impozite și taxe aplicabile pentru anul 2023 și 

știți foarte bine că nu au crescut mai mult de rata inflației. Și rata inflației ... Atenție! 

Nu cea din 2022, ci cea din 2021, adică cu 5,6%, nu cu 13,2 % cât a fost în anul 2022.  

Deci, practic noi avem o creștere a veniturilor de aproximativ 10 milioane de lei, 

cele care ni se cuvin din impozitul pe venit. Ce ne este virat lună de lună de la 

Ministerul de Finanțe.  
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În rest, toate celelalte venituri au rămas aproximativ egale cu cele înregistrate 

anul trecut. Ori cheltuielile au crescut semnificativ. Vă dau un exemplu.  

La consumul de energie electrică pentru Grădina Publică au crescut de la 4 

milioane, pentru că anul trecut, știți foarte bine și este o situație generală, nu au fost 

emise facturi în ultima perioadă a anului 2022 și execuția s-a oprit undeva la vreo 4 

milioane de lei, iar anul acesta estimăm cu facturile care nu au fost emise în 2022 

cheltuiala cu energia electrică pentru iluminat public să se ducă undeva la 10 milioane 

de lei, 12 milioane de lei chiar. Doar de aici o creștere care ar acoperi întreaga creștere 

a veniturilor.  

Vorbim de creșterea subvenției la Transportul Public, vorbim de creșterea 

subvenției la alimentarea cu energia termică  a populației raportate la acest serviciu. 

Vorbim de creșterea tuturor cheltuielilor, combustibil ș.a.m.d. Inclusiv întrebați de 

partea de reclamă și publicitate. Nu-și face nimeni reclamă și publicitate.  

Este vorba despre comunicatele pe care trebuie să le dăm în mod legal și oficial. 

Și suntem obligați prin lege cu privire la convocarea ședințelor de Consiliu Local, iar 

vă aduc la cunoștință faptul că, toți furnizorii de asemenea servicii, adică tot ce 

înseamnă mass-media, au crescut prețurile pe centimetru pătrat de anunț în acest sens. 

Și astea se pot verifica și le cunoașteți foarte bine.  

De asemeni, ne retragem proiectul de reabilitare a sistemului de termoficare 

urbană la nivelul municipiului Focșani pentru perioada 2009- 2028 în scopul 

conformării la legislația de mediu și creșterea eficienței energetice etapa a III – a .  

Nu știu de unde ați inventat dumneavoastră acest lucru că noi vrem să renunțăm 

la acest contract de finanțare pentru care ne zbatem...  

Chiar săptămâna aceasta domnul Imireanu și colegul dumnealui, Dan Brașov au 

fost și au avut o discuție la Ministerul de Resort și au stabilit exact pașii ce sunt de 

urmat pentru a putea să discutăm acest  proiect. 

Așa că, m-aș fi așteptat din partea dumneavoastră să nu veniți acum să spuneți 

că n-ați știut.  

Din data de 20, repet din data de 20 v-am dat un draft pe data de 26.01,      v-am 

anunțat în mod oficial că a fost publicat. Nu am primit nici din partea cetățenilor și nici 

din partea dumneavoastră domnilor și doamnelor consilier o propunere de discuție 

concretă pe marginea acestui proiect, astfel încât să putem declanșa o dezbatere 

publică.  

Și am luat și noi exemplul colegilor mai mari de la Consiliul Județean, care n-

au făcut nicio dezbatere publică și s-a aprobat în mod unitar și toată lumea a fost 

mulțumită.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Dacă mai 

aveți alte lămuriri de dat? Vă rog să-i lăsăm și pe ceilalți consilieri să-și exprime 

punctul de vedere.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Doamna 

președinte! Domnul consilier, am de propus un amendament la acest proiect. De fapt 

mai multe amendamente. Dați-mi voie să le citesc!” 

Propun: 

- Majorarea cu suma de 126,24 mii lei a bugetului Primăriei Municipiului Focșani la 

subcapitolul bugetar ”Alte cheltuieli în domeniul învățământului” (65.02.50), 
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articol bugetar ”Alte cheltuieli cu bunuri și servicii” (20.30.30) reprezentând sprijin 

financiar pentru Centrul de Excelență Județean Vrancea 18,30 mii lei și pentru 

Palatul Copiilor 107,94 mii lei 

- Majorarea cu suma de 9,10 mii lei a bugetului Școlii Gimnaziale Anghel Saligny la 

subcapitolul bugetar ”Învățământ primar” (65.02.03.02), articol bugetar ”Alte 

cheltuieli cu bunuri și servicii” (20.30.30) pentru participarea unui elev la 

Olimpiada Internațională de Matematică  

- Majorarea cu suma de 104,66 mii lei a bugetului Grădiniței cu Program Prelungit 

nr. 16 la subcapitolul bugetar ”Învățământ preșcolar” (65.02.03.01), articol bugetar 

”Alte obiecte de inventar” (20.05.30) 

- Majorarea cu suma de 255,00 mii lei a bugetului Colegiului Tehnic V.D.Cotea la 

subcapitolul bugetar ”Învățământ secundar superior” (65.02.04.02), articol bugetar 

”Construcții” (71.01.01) pentru obiectivul de investiții ”Sistematizare incintă, 

refacere teren sport si gard stradal, construire pavilion Colegiul Tehnic V.D.Cotea”. 

Creditele de angajament sunt în sumă de 1.302,30 mii lei. 

- Diminuarea bugetului Poliției Locale cu suma de 495,00 mii lei din care, 80,00 mii 

lei la articolul bugetar ”Carburanți” (20.01.05), 70,00 mii lei la articolul bugetar ” 

Alte materiale și prestări servicii pentru întreținere și funcționare” (20.01.30), 90,00 

mii lei la articolul bugetar ”Uniforme și echipament” și 255,00 mii lei la articolul 

bugetar ”Active fixe” (71.01) 

- Aprobarea sumei de 17.232,44 mii lei reprezentând credite de angajament pentru 

proiectul cu finanțare din fonduri europene prin P.N.R.R. ”Renovarea energetică a 

clădirilor Școlii Gimnaziale Al. Vlahuță și Școlii Gimnaziale Nicolae Iorga”. 

Mulțumesc!” 

Domnul  consilier Victor Dumitru: „Doamna președinte, n-am terminat. 

Domnul Primar susține niște neadevăruri. Adică evident s-a produs... de la finanțarea 

de credite din listele pe care ni le-a propus să le modificăm să scoatem pentru etapa a 

III-a. Dânsul neagă cu seninătate că nu a făcut lucrul ăsta. Deci cum este posibil așa 

ceva? M-auziți?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „N-am 

înțeles întrebarea. Se aude întrerupt.” 

Domnul  consilier Victor Dumitru: „Ați propus în ordinea de zi. Prin 

proiectele propuse la ultimele 3 ședințe scoaterea etapei a III-a de la finanțare, din lista 

de credite, de cofinanțare.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Este cu 

totul altceva, domnule consilier. Este vorba de o reașezare a tranșelor pe care voiam să 

le tragem din împrumutul bancar contractat pentru că am obținut finanțare din fonduri 

europene și nu mai avem nevoie de acea tranșă de finanțare din împrumutul bancar. 

Achiziția nu este finalizată pentru ce înseamnă proiectare tehnică și execuție la acest 

proiect.  

Da, am stabilit foarte clar că avem sursă de finanțare din fonduri europene, de 

aceea nu mai avem nevoie de sursă de finanțare din credit bancar și atunci am propus 

reașezarea sumelor pe alte tipuri de proiecte în creditul bancar deja contractat.” 

Domnul  consilier Victor Dumitru: „Da. O altă întrebare. De data asta retorică. 

Mărirea prețurilor este luată în calcul doar la cheltuielile Primăriei? Și referitor la 
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dezbatere. Dezbaterile, domnule Primar, nu se fac într-un birou. Se fac dezbateri 

publice cu toți cei implicați, cetățenii....” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „ 

Așteptam o solicitare din partea dumneavoastră dacă doreați dezbatere publică.” 

Domnul  consilier Victor Dumitru: „Nu solicitare. Noi nu facem solicitări. 

Deci cetățenii au așteptat această dezbatere publică și dumneavoastră ați dat pe repede-

înainte...” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Domnule 

consilier Dumitru, dacă m-ați auzit? ..... Poate nu scrie, dar așa este moral. Și revenind 

la proiectul nostru....” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Și a fost 

imoral că cei de la Consiliul Județean n-au făcut dezbatere publică pe buget? Întreb și 

eu.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Dar ce 

legătură are Consiliul Județean cu Consiliul Local?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Este tot 

un UAT care gestionează banii publici, stimată doamnă.” 

Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Doamna președinte?” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Urmează 

domnul consilier Macovei.” 

Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Doamna președinte?” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Da, domnule 

consilier Gheoca.” 

Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Un minuțel. Domnul Primar, 

eu  nu vreau să intru în polemică cu dumneavoastră, dar pentru mine este o diferență 

mare transparența decizională cu dezbaterea publică. Eu nu trebuia să vin în calitate de 

consilier local să vă cer o dezbatere publică, atâta timp cât este stipulat în art. 8 din 

Legea finanțelor publice.  

Vă întreb punctual. Răspundeți cu da sau nu.  

Am avut dezbatere publică în fiecare an? 

 Nu, dar eu vă întreb. Am avut dezbatere publică cu cetățenii?” 

 Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

consilier, dați-mi voie să vă dau un  răspuns.” 

Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Da, am înțeles.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Vă citesc 

art. 8 din Legea 273/2006 în care spune așa.” 

Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „L-am citit. Nu mi-l mai citiți, 

că știu. Că are 3 alineate.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Îl citesc 

pentru ceilalți ascultători, cei care ne urmăresc pe pagina de facebook, ceilalți cetățeni 

poate nu înțeleg și pentru a nu fi duși în eroare. Că dumneavoastră duceți așa în eroare 

prin afirmațiile dumneavoastră. Principiul transparenței publicității, procesul bugetar 

este deschis și transparent, acesta realizându-se prin: Publicarea în presa locală, pe 

pagina de internet a instituției publice sau afișarea la sediul autorității administrației 
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publice locale, respectiv a proiectului de buget local și a fondului anual de execuție al 

acestuia.  

S-a făcut publicarea pe pagina de internet. Și atenție! La lit. b spune așa: 

Dezbatere publică a proiectului de buget cu prilejul aprobării acestuia.  

Iată! Noi astăzi suntem în dezbatere publică cu prilejul aprobării acestuia.” 

Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Nu vă prevalați domnul Primar 

de lucrul acesta. În fiecare an am avut dezbatere publică.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Domnul 

consilier Gheoca!” 

Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „O secundă doamna președinte 

și închei. Nu era vorba de adresa de la Finanțe pe care dumneavoastră ați primit-o. Mă 

rog! ” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ba este 

foarte clar pentru că fără acea adresă nu puteam finaliza proiectul de buget.” 

 

Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „Așteptați-mă o secundă! Nu v-

am întrerupt cât ați vorbit. Vă rog ! 

Deci acea adresă este foarte importantă. Eu sunt de acord cu lucrul ăsta. Pe noi  

ne interesa ca dezbaterea publică ce avea loc și așa era firesc să aibă loc. Noi discutam 

acolo de proiecte. Care vor fi și care sunt în derulare. Care... nu știu... venea cineva cu 

o propunere. Era vorba strict de proiecte, nu de sumele defalcate pe unitățile de 

învățământ.  

A! Că ulterior în urma proiectelor, pe care noi sau cetățenii le propuneau se 

constatu că din 10 .... Poftim! 2 pot fi finanțate cu sume, cu niște calcule matematice... 

acolo nu puteau fi finanțate. Asta este cu totul altă discuție. Dar eu mă refeream...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

consilier, am avut această întâlnire luni, când în mod normal ședințele de Comisie de 

specialitate se fac de obicei în aceeași zi sau cu o zi înainte. Am apreciat pozitiv faptul 

că, domnul președinte al Comisiei de buget a făcut o convocare luni. Pe data... Cât a 

fost?  

Domnul consilier Corneliu-Dumitru Gheoca: „13.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „13. 

Probabil o zi cu ghinion pentru unii, 13 februarie. Tocmai pentru a putea să avem o 

dezbatere clară. Nici la acel moment nu v-ați exprimat niciun punct de vedere cu privire 

la proiectul de buget și cu viitoarele proiecte pe care dumneavoastră ați intenționat să 

le introduceți sau să le inițiem în proiectul de buget aferent anului 2023.  

Din punctul meu de vedere nu am încălcat cu absolut nimic nicio prevedere 

legală și mai mult decât atât, tot în Legea 273 la art. 39 alin (3) spune foarte clar că : 

”Locuitorii unității administrativ-teritoriale pot depune contestații privind 

proiectul de buget în termen de 15 zile de la data publicării sau afișării acestuia.”  

V-aduc la cunoștință că nu am primit pe nicio adresă, pe nicio cale de 

comunicare nu am primit nicio contestație, nicio propunere din partea niciunui locuitor, 

inclusiv locuitorii fotoliilor de consilieri locali și PNL și USR și PSD.”  

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Domnul 

Primar, nu puteți acuza consilierii USR atâta timp cât aveți adrese înregistrate la 
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cabinetul Primarului cu propunerile de proiecte și unul dintre ele este deja urcat pe site-

ul Primăriei ca și act normativ.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „În 

elaborarea proiectului de buget  s-a ținut cont de proiectul propus de dumneavoastră.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Bun. Și atunci 

de ce faceți afirmații nefondate? Chiar voiam să vă întreb câte propuneri ați primit din 

partea cetățenilor? Și câți dintre aceștia au accesat site-ul Primăriei la secțiunea buget. 

Pentru că nu toată lumea a știut că este încărcat acolo la secțiunea aceea buget. Și câtă 

informare ați făcut dumneavoastră că este acolo încărcat acel proiect de buget?  

Asta așa ca întrebare suplimentară.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „A fost 

publicat și pe pagina de facebook a Primăriei și pe pagina de facebook a mea, 

personală.” 

Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Își permite 

Biroul de Presă al Primăriei să emită acuzații asupra consilierilor locali PNL-USR 

referindu-se la oportunitatea de a vota sau nu un proiect? De când și până când își 

permite Biroul de Presă să facă asemenea afirmații?” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Doamnă, la Diverse.” 

  Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Alexandra Tătaru: „Vă rog să vă 

exprimați domnule consilier Macovei.” 

Domnul consilier Liviu  Macovei: „Da. Mulțumesc, doamna președinte! V-am 

ascultat cu atenție.  

Domnule Primar, știți foarte bine la ce ne-am referit în legătură cu dezbaterea 

publică. Nu cred că este nevoie să vă desenăm, cum ne spuneți dumneavoastră. Ați 

făcut-o în fiecare an și chiar mă miră că anul acesta nu ați venit mai ales că bugetul, 

mai ales ca investiție este destul de consistent, dar trecând peste această observație, ați 

spus că pe data de 20.01 ne-ați transmis o variantă de buget pe care într-adevăr o avem. 

Și v-aș ruga, dacă sunteți amabil, să ne spuneți ce sumă era trecută la suma defalcată 

din TVA pentru învățământul de bază? Erau 12,400? 

Cât era doamna Grosu? ... Nu. deci anul ăsta, deci în proiect. 12.244,00 mii lei  

care... Ce să vezi? Este exact suma care este propusă acum în buget. 

Și fac o paranteză. De ce? Ați așteptat acea adresă de la Ministerul de Finanțe 

pe care ați primit-o pe data de 26. Corect?” 

Doamna Carmen Grosu – Director Direcția Economică: „Da.” 

Domnul consilier Liviu  Macovei: „Eu întreb. Cum se poate ca la primăria... 

Și o iau aproape de aici, ca să nu mă încurc.  

Municipiul Bacău  - votat bugetul pe 26.01 

Municipiul Buzău  - pe 26.01 

Galați  - 31.01 

Brăila -  02.02 

Tîrgul Secuiesc  - 01.02  

Am făcut un cerc. De ce?” 

Doamna Carmen Grosu – Director Direcția Economică: „Vă spun eu dacă 

mă lăsați.” 

Domnul consilier Liviu  Macovei: „Eu vă las. Vă rog!” 
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Doamna Carmen Grosu – Director Direcția Economică: „Deci aceste 

municipii, probabil, își permit ca din veniturile proprii să asigure și partea de finanțare 

de bază inițială pentru unitățile de învățământ. 

Acești 12.244,00 mii lei care vin de la bugetul de stat, reprezentând finanțare de 

bază din sumele defalcate din TVA ar fi trebuit acoperite din aceste venituri proprii ale 

Primăriei ca să putem aproba bugetul în ianuarie așa cum susțineți dumneavoastră. 

Altfel ar fi trebuit să aprobăm bugetul pentru unitățile de învățământ particular numai 

cu finanțarea complementară care se asigură din veniturile proprii ale bugetului local, 

finanțare complementară care ca ordine de mărime, ca să vă dați seama ce înseamnă... 

Din bugetul local se suportă finanțarea complementară la 5.600,00  mii, sumă 

insuficientă pentru funcționarea acestor instituții de învățământ. La acești 5.600,00  mii 

într-adevăr, 12.244,00  înseamnă de 2 ori mai mult, 2/3 din total buget. Nu puteam să 

funcționăm, iar duceam instituțiile de învățământ într-un blocaj. Pentru că aveam o 

instituție de învățământ care se finanțează 100% din finanțarea de bază. Și sunt 

instituții la care într-adevăr finanțarea complementară este foarte mare și ar fi însemnat 

să ne blocăm.” 

Domnul consilier Liviu  Macovei: „Eu am să fac următorul studiu. Am să mă 

duc...  din România să văd dacă au votat bugetul și înseamnă că doar noi cel puțin pe 

zona aceasta din jurul nostru doar noi avem această situație.” 

Doamna Carmen Grosu – Director Direcția Economică: „Deci nu puteam să 

venim și să...” 

Domnul consilier Liviu  Macovei: „Ba da. Puteați, pentru că suma ați prins-o, 

12 milioane...” 

Doamna Carmen Grosu – Director Direcția Economică: „Cum puteam s-o 

prind dacă nu aveam comunicarea oficială? 

Legea bugetului de stat... Este foarte bine. Și-au asumat...” 

Domnul consilier Liviu  Macovei: „Eu v-am dat exemplu...” 

Doamna Carmen Grosu – Director Direcția Economică: „Dar nu poți să 

semnezi pe ceva ce nu ai.  Legea bugetului de stat spune foarte clar: 

Că în 10 zile de la apariția legii, Ministerul de Finanțe trebuia să repartizeze 

sumele. ” 

Domnul consilier Liviu  Macovei: „Doamna Grosu, dacă vreți să fim foarte 

corecți, foarte bine. Este decizia dumneavoastră. V-am dat exemplu din jurul nostru. 

Că toate orașele și municipiile au votat bugetul.” 

Doamna Carmen Grosu – Director Direcția Economică: „Bun. Și trebuia 

inițiat un proiect de buget care să conțină o sumă estimată fără niciun fundament real. 

Este vorba de sume defalcate de la bugetul de stat..” 

Domnul consilier Liviu  Macovei: „Doamna Grosu, tocmai am spus, ați estimat 

o sumă...” 

Doamna Carmen Grosu – Director Direcția Economică: „Păi da. Am estimat 

o sumă și vă spun cum am estimat-o, da?” 

Domnul consilier Liviu  Macovei: „Ați avut capacitatea profesională să știți 

exact ce va fi.” 
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Doamna Carmen Grosu – Director Direcția Economică: „Era Hotărârea de 

Guvern... transparență și care prevedea o oarecare creștere, creștere pe care am aplicat-

o la suma primită anterior și am ajuns la această sumă.  

Nu este vina municipiului Focșani, nici a Primarului, nici a aparatului propriu 

că la nivel guvernamental  a fost dată Legea Bugetului fără a fi emisă și Hotărârea de 

Guvern privind stabilirea costului standard.” 

Domnul consilier Liviu  Macovei: „Să știți că de 2 ani de când sunt consilier 

aici știu un singur lucru. Niciodată domnul Primar, aparatul de specialitate, consilierii 

PSD nu-s vinovați. Întotdeauna când nu se întâmplă ceva noi suntem vinovați. Știu 

lecția. Nu trebuie să mi-o traduceți.  

Eu nu vreau să vorbesc cu dumneavoastră. Mulțumesc! Eu am scos în evidență 

că majoritatea orașelor și municipiile din România și-au votat bugetul. Probabil că au 

avut o altă legislație. Noi suntem în Vrancea, în tărâmul pitoresc...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Domnule, este adresa...” 

Domnul consilier Liviu  Macovei: „Atât. Am înțeles. Domnule Primar, 

dumneavoastră ne-ați citit art. 8. Știm foarte bine la ce ne referim. Am înțeles că litera 

legii. Aveți dreptate. Dar eu vorbeam și de spiritul ei și nu cred că dacă am făcut o 

dezbatere în plus cineva avea de suferit.  

Mai mult de atât, dezbaterea pe care a avut-o luni, eu consider că a fost o 

dezbatere constructivă în care...de acolo trebuie să pornim și inclusiv la nivel de buget 

noi trebuie să construim și să încercăm să votăm acest buget cu toate amendamentele. 

Doamna secretar, mi-am amintit acum un an jumate când ați solicitat foarte exact, 

domnule președinte de comisie, am rugămintea ca toate amendamentele, mai ales cele 

pe buget să fie votate deci în comisie, corect? Am stabilit acest lucru? De un an de zile, 

în calitate de președinte de comisie nu am încălcat acest lucru. Astăzi domnul primar 

vine cu alte amendamente care nu sunt trecute prin comisie.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Atenție, 

sunt amendamente rezultate în urma proiectelor aprobate de dumneavoastră în ultima 

ședință. E vorba de alocare de sume pentru Centru de excelență, este pentru Palatul 

copiilor...” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Domnule primar conform...dar eu 

știu, putem găsi motive.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...pentru 

participarea la Olimpiada Internațională de Matematică...” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Da, dar nu acelea, că mai sunt încă, 

30 am aprobat din ele.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Și cea de la Valeriu 

Cotea, cu sala de sport.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „..de la Poliția Locală, exact.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Și diminuarea sumei de 

la Poliția locală, puteți să o justificați?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Poftiți?” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Puteți să justificați 

diminuarea sumei de la Poliția locală?” 
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Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Este 

pentru echilibrare doamnă.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Pentru echilibrare..aș 

vrea să știu părerea domnului director a Poliției locale privind această diminuare.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Lăsați-mă să termin doamna 

președintă dacă nu vă supărați.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Vă rog domnule 

consilier.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Deci scot în evidență faptul că 

aceste amendamente pe care domnul primar le-a făcut, deși în ședință nu au fost trecute 

prin comisie și rugămintea mea ar fi fost și ar fi să încercăm totuși să ne ținem de 

cuvânt. Pentru că ne-ați cerut totuși să fim serioși, eu vreau să fiu serios dar trebuie să 

am și cu cine. Știu că nu e vina nimănui, știu că e doar vina mea, că probabil de ce am 

intervenit cu această speță.  

În legătură cu bugetul, ce să zic...și colegii mei și e un semn de întrebare, cum 

spunea și domnul Gheoca, ați primit un buget de la piață, ați spus că nu este bine deci 

întocmit, sincer această adresă mi se pare că e de ieri sau alaltăieri și categoric că ne-a 

pus în dificultate în sensul că a trebuit să studiem deci cu atenție toate bugetele 

subordonatelor pentru că e posibil să mai fie și acolo câteva lucruri și atunci cred că 

trebuie să ne aplecăm mai îndeaproape pe acest buget, mai mult decât atât, apropo de 

Poliția locală, am stabilit sau am vorbit luni în comisie că două subordonate, deci ale 

consiliului local, respectiv DAS-ul și Poliția locală, au acordat salariile la nivelul de 

3.000 de lei și ordonatorii de credit, deci ordonatorii terțiari de credite și-au asumat 

acest lucru.  

Categoric eu care nu sunt specialist dar mă uit într-un buget care este format de  

Poliția locală care au salarii de 2.550 că așa a fost pus pe site și când aud că au dat 

salarii la nivelul de 3.000 normal că îmi pun întrebarea, oare au buget? Oare oamenii 

aceștia rămân fără salarii? Oare dumneavoastră veți face rectificativă în luna iulie? 

Rectificare în luna iulie pentru a acoperi, care este suma, cum va rămâne până la urmă, 

categoric sunt niște întrebări pe care cred eu că trebuie să ne punem la masă și să ne 

răspundem, eu consider că astăzi...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Pentru 

asta ne-am întâlnit luni dar nu am primit nici un răspuns, a fost doar o discuție...”  

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Domnule primar, v-am zis și luni 

și încers să vă zic și astăzi, nu vreau să caut vinovații.. 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...și 

așteptam din partea dumneavoastră...” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „..că-i știm deja din opinia 

dumneavoastră care sunt vinovații, am lămurit-o în momentul când am intrat deci în 

această sală, noi suntem vinovați de tot ce se întâmplă. Bun am lămurit-o și nu trebuie 

să amintiți în fiecare zi, bineînțes că sunt sarcastic, nu sunt serios, dar e opinia 

dumneavoastră, puteți să supuneți, mai mult de atâta, m-am uitat în buget și constat că 

alocați o sumă de 5 mil. 500 bineînțeles că o parte din ea pe credite bugetare și pe 

credite de angajament la anul pentru sistem smart parking din municipiul Focșani. Ne 

spuneți încontinuu că nu sunt bani, trebuie să facem, într-adevăr cheltuielile deci au 



23 
 

crescut, nu sunt bani, trebuie să plafonăm, trebuie să facem economie și așa mai 

departe, dar dacă am ajuns la sistem smart parking, deci momentan eu să știți că trebuie 

să vă întreb ce faceți cu acele 300-400 locuri de parcare care dispar prin proiectul pe 

care dumneavoastră l-ați inițiat începând cu luna...”  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Prin acest 

sistem smart parking se eficientizează modul de gestiune a locurilor de parcare...” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „...care sunt existente și 

insuficiente...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...care 

sunt existente și pot aduce venituri astfel încât să acopere această investiție în maxim 

un an de zile, acest sistem smart parking. V-am mai și explicat în particular.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Da, știu că mi-ați explicat doar că 

e curios...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Iar atunci 

cetățenii care vor accesa zona 0 a municipiului Focșani, vor găsi mult mai ușor locuri 

de parcare.”  

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Eu vă reamintesc prin proiectul 

dumneavoastră...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...iar pe 

partea de modernizare avem în derulare proiecte finanțate prin Programul Național de 

Investiții „Anghel Saligny” proiecte de investiții care urmează să fie demarate în cursul 

acestui an pentru străzile adiacente, străzile din imediata vecinătate, inclusiv zonele de 

parcări a principalelor bulevarde unde într-adevăr se desființează un număr de 

aproximativ 250 de locuri de parcare...” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „250 câte sunt, se desființează este 

clar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...și vor 

avea posibilitatea cetățenii din zonele respective să-și parcheze mașinile în parcările 

care vor fi reabilitate. Din păcate același proiect viza și acest aspect, acest aspect era 

vizat și de proiectul pe care dumneavoastră nu l-ați aprobat mai devreme, cartierul 

Bahne și vă dau un exemplu, în zona Doi Stejari, mai ales pe strada Rarău acolo în 

spatele magazinului Paco sunt foarte multe parcări improprii pe care voiam să le 

reabilităm prin acest proiect și care confereau posibilitatea tuturor cetățenilor care 

parchează în față pe Bulevardul Bucegi să parcheze în spate, nu ați înțeles despre ce 

este vorba...” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Domnule Primar nu face 

obiectul proiectului nostru și discuției noastre...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...ba este 

vorba despre parcări doamna viceprimar, dacă nu ați înțeles.” 

Domnul consilier Dumitru Victor: „Domnul primar? Doamna președinte 

întrebați-l pe domnul primar ce mașină vrea să cumpere, întrebați-l...” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Să știți că n-am terminat.” 

Domnul consilier Dumitru Victor: „A prins în buget 50 de mii de lei pentru 

mașină, întrebați-l ce mașină vrea să cumpere.” 
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Domnul consilier Macovei Liviu George: „Domnul consilier am voie să 

vorbesc, vă rog eu frumos.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Vă rog să încheiați 

domnule consilier.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Nu, o altă întrebare, mă bucur că 

în buget se alocă o sumă de 125 mii lei pentru PUG, vă reamintesc că PUG-ul, am 

discutat despre el și în anul 2021 în care ne reaminteați și ne spuneați că până în 

octombrie va fi gata. Din păcate din cauza unora, deci noi nu avem PUG-ul astăzi care 

cred eu că e foarte important. Aș fi vrut să avem o dezbatere și să punem în calcul și 

cazul în care într-o proporție foarte mare autostrada va ajunge la noi la Focșani și 

trebuie să luăm în calcul în ce direcție o luăm și noi, ca oraș, ca dezvoltare, ce se 

întâmplă în cazul în care se ajunge aici și PUG-ul este foarte important și repet...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da este 

extrem de important și vă spun că toți, dar absolut toți avizatorii care au avut influențe 

asupra acestui plan al autostrăzii, ne-a obligat și îl avem în acest moment, planul 

autostrăzii este transpus în Planul Urbanistic General al municipiului Focșani pe toate 

zonele unde autostrada traversează teritoriul municipiului Focșani. De aceea s-a 

întârziat foarte mult. Și cu avizul de la Ministerul Culturii și cu avizul de la Ministerul 

Transpoturilor, am avut foarte mult...și acea sumă pe care dumneavoastră ați observat-

o foarte bine în proiectul de buget este ca urmare a faptului că odată transpus planul 

final, proiectul final, al autostrăzii...dați-mi voie...al autostrăzii avem de făcut alte 

măsurători pentru a putea să venim să actualizăm cărțile funciare din anumite zone, 

este așa domnul arhitect șef, este arhitectul șef aici? Nu este. Da, deci...” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Nu contest, ceea ce v-am transmis.. 

este că trebuie să-l terminăm cât mai repede și sper să fie o prioritate 0 pentru 

dumneavoastră.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „În acest 

moment suntem în faza de a opține avizul final al Ministerului Transportului și ulterior 

pregătim documentația pentru a opține avizul de mediu.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Domnule Macovei mai 

sunt și alții...” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Imediat, 2 minute vă spun, tot în 

buget am văzut și asta ca o remarcă, deci mai sunt și alte lucruri dar probabil că în alte 

ședințe ne vom întâlni și vom discuta. Am observat că ați alocat o suma de 100 mii lei 

la studiul de oportunitate pentru delegarea serviciului public de alimentare cu energie 

termică. Este un subiect pe care noi l-am dezbătut aici, deci în consiliul local noi am 

refuzat la acea vreme această variantă, dumneavoastră ați pus-o deci în buget fără să o 

discutați cu noi.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Dacă îmi permiteți 

domnul Macovei parcă l-am votat anul trecut, totuși.” 

Doamna director economic Grosu Carmen: „Anul trecut a fost votat acest 

studiu de oportunitate de 100 de mii...„ 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Ok.” 

Doamna director economic Grosu Carmen: „A fost votat în buget, a fost 

demarată procedura de achiziție publică pentru a...” 
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Domnul consilier Macovei Liviu George: „S-a mai întâmplat ceva?” 

Doamna director economic Grosu Carmen: „Nu, s-a finalizat procedura de 

achiziție publică, trebuie semnat contractul, dacă nu este pe lista de investiții nu poate 

fi semnat contractul anul acesta. Nu a fost plătit nimic, nici nu s-a ajuns la semnarea 

contractului.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Și o ultimă precizare, cu toate că 

mai sunt dar am să dau cuvântul și altor colegi care așteaptă. Reabilitarea și 

modernizarea locuințelor sociale din strada Revoluției nr. 16 și 17. Încă nu ne-ați 

transmis, sau eu nu știu nici o soluție ce vor face oamenii de acolo în momentul când 

va începe această reabilitarea. O parte știu ce vor face, că i-a mutat, după cum foarte 

bine știți, la blocul Onasis, deci la Măgura, o parte o să fie mutată deci în blocul 

reabilitat, dar diferența nu o știu, nu o cunosc, nu am avut din partea dumneavoastră 

nici în particular, nici public, ce se întâmplă.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Legea le 

dă posibilitatea să-și găsească oportunități de cazare.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Bun, cine mai 

dorește...domnul consilier Radu Nițu.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Doamnelor și domnilor consilieri, aș vrea să 

spun câteva cuvinte. Este proiectul de hotărâre privind bugetul, aprobarea bugetului, 

este cel mai important proiect din toate proiectele posibile ale municipiului Focșani. 

Eu nu înțeleg de ce 5 consilierii PNL nu sunt prezenți astăzi în sală și nu îmi aduc 

aminte ani anteriori să fi lipsit atât de mulți, o fi dat boala în dumnealor, o fi...” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Domnule consilier, 

doamne ferește să vă înbolnăviți și dumneavoastră și să fiți nevoit să lipsiți, ne întrebăm 

dacă aveți conexiune la internet.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „ 5 consilieri să nu fie prezenți în sală la 

dezbaterea celui mai important...” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „..haideți să revenim la 

subiect.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „..doamnă nu mă întrerupeți, nu sunt la școală, 

lăsați-mă să vorbesc.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „cel puțin 2 i-am văzut eu 

că sunt bolnavi.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „ Este adevărat că lipsesc 5 consilieri PNL?” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Nu.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Nu?” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Nu, sunt online.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Fizic domnilor, ce online.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „ și sunt 4 în online, dintre 

care 2 sunt foarte bolnavi.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Am înțeles de la comisie, deci am înțeles de la 

comisie, când ați întrebat mai mulți domni consilieri, pe domnul primar, pe domnii 

directori din primărie, despre anumite probleme din buget și eu am plecat acasă cu 

gândul măi să știi că, chiar au înțeles, dar se pare că n-ați înțeles nimic.” 
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Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Trebuie să votăm 

amendamentele domnului primar.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Și bugetul este construit pe dezvoltare. Deci 

63,4% din buget este alocat pentru dezvoltarea municipiului Focșani. De ce oare nu 

sunteți de acord că ani anteriori...” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „...să votăm...” 

Domnul consilier Radu Nițu: „...eu sunt la proiect acuma...” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Cine a zis că nu este de 

acord cu ce nu este de acord.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Lăsați-mă să spun, spun prostii dar le spun, dar 

dumneavoastră...ce-i aici, nu faceți nimic în primărie și luați bani.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Dar dumneavoastră ce ați 

făcut în Primărie sau în cadrul consiliul local?” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Eu am lucrat în primăria asta doamnă, unde 

sunteți dumneavoastră eu am călcat...” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Vă rog frumos să vă 

exprimați...” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Dumneavoastră nu sunteți șefa mea, ați 

înțeles?” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Sunt președinte de 

ședință și am dreptul să intervin.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Sunteți de ocazie.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Foarte bine.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Haideți lăsați-mă în pace, da? În proiectul de 

buget sunt alocați foarte mulți bani, fonduri sunt puse la dispoziția școlilor, 

grădinițelor, obiective importante pentru municipiul Focșani. Nu doriți, de ce 

dumneavoastră știți. Deci eu vă spun sincer, sunt multe de vorbit, vă pare rău că se face 

în Focșani domnule, am constatat demult.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Domnule consilier cred 

că nimeni nu a jignit pe nimeni.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Opriți-vă doamnă că nu sunteți mai...”  

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Nu jigniți pe colegii 

dumneavoastră...” 

Domnul consilier Radu Nițu: „...deci rugămintea mea, la nivel central 

funcționează această coaliție PSD-PNL, aici parcă sunteți îndrăgostiți de doamna 

Tătaru și doamna Stroie care a spus și dânsa acum vreo 3 luni și ceva care s-a 

dovedit...dar era ziua dumneai. Hai să dăm mână cu mână cum se spune la Hora Unirii, 

hai să punem în aplicare bugetul, a fost tot ce s-a putut face de către primar și de cei 

din primărie, să vă pună la dispoziție dar nu știu, nu înțelegeți, nu vreți, eu cred că nu 

vreți. Domnule să vă spun ceva, puteți să vă luptați cât vreți, nu veți mai lua 10 

consilieri și nu veți mai fi nici primari...” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Vă rog să vă păstrați 

pentru ședință.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Da, mă păstrez pentru dumneavoastră.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Foarte frumos.” 



27 
 

Domnul consilier Radu Nițu: „Mulțumesc.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Da, mulțumesc și eu. 

Haideți să supunem la vot amendamentele domnului primar și să revenim la proiectul 

de hotărâre. Dacă mai sunt alte discuții în afara de ceea ce a exprimat domnul consilier 

Radu Nițu, vă rog să votăm amendamentele domnului primar. Dacă sunt discuții pe 

marginea amendamentelor, concret mai sunt alte discuții? Domnule consilier.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Eu mi-am spus părerea, nu votez 

ceea ce nu a trecut prin comisie.” 

Doamna Secretar General al Municipiului Focșani Marta Carmen Ghiuță:  

„Primele două sunt trecute prin comisie.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Le supuneți separat.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Atunci vă rog frumos sa 

ne puneți la dispoziție lista de amendamente pentru a le supune la vot separat. Sigur, 

le recitim și le supunem la vot punctual.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Doamna 

președinte, dacă îmi permiteți. Vă atrag atenția doamnelor și domnilor consilieri că 

amendamentul este în integralitate de discutat pentru că aici sunt plusuri și minusuri. 

Dacă dumneavoastră veți aproba doar plusurile trebuie să identificați sursa de unde 

veți prelua acei bani dacă celelalte amendamente, dacă nu întreg amendamentul așa 

cum l-am gândit noi va fi aprobat, deci avem de propus...” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Deci ne obligați cu alte cuvinte să votăm așa 

cum doriți dumneavoastră?” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu vă 

oblig, nu vă oblig, domnul consilier nu vă oblig, dacă ați înțeles, ați înțeles, dacă nu vă 

mai desenez o dată.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Domnule primar, 

domnule primar, observ...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dați-mi 

voie doamna...” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Dați-mi voie..” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „avem aici 

diminuarea unor sume, unor capitole bugetare, dar suplimentarea respectivă trebuie să 

compenseze...” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „...se face dintr-un singur, 

din fondurile Poliției locale...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...o 

diminuare din altă parte.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „și noi diminuăm doar cu 

sumele pe care noi le votăm, restul rămân la locul..de unde le-ați luat.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu știu, 

cum considerați, dacă votați amendamentul așa cum e. Mulțumesc!” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Redau încă o dată lista 

propusă de dumneavoastră cu amendamente și la sfârșit calculăm exact suma pe care 

trebuie să o diminuăm din articolul bugetar propus de dumneavoastră. Să revin la 

amendamentele propuse.  
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Primul amendament: majorarea cu suma de 126,24 mii lei a bugetului Primăriei 

municipiului Focșani la subcapitolul bugetar alte cheltuieli în domeniul învățământului 

65.02.50 articol bugetar alte cheltuieli cu bunuri și servicii 20.30.30 reprezentând 

sprijin financiar pentru Centrul de Excelență județean Vrancea 18,30 mii lei și pentru 

Palatul copiilor 107,94 de mii de lei. Acest amendament s-a propus în urma votării 

proiectului de alocare a unor sume.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Corect.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Aceste sume provin din 

același buget al Poliției locale să înțeleg, dacă facem o corelație. Vă rog domnule 

consilier Macovei.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Vă rog să supuneți amendamentul 

în integralitatea sa la vot, ne-am consultat. Haideți vă rog frumos, facem o excepție, 

haideți vă rog frumos să-l supunem la vot așa cum l-a citit domnul primar.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Inclusiv, 

atenție că mai e un amendament separat cu privire la sumele opținute din finanțarea 

din fonduri europene prin PNRR..” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „Ok și al doilea, ceea ce ați citit 

dumneavoastră.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ok.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Bun, în cazul în care 

doriți să votați atunci supun la vot votarea..propunerile de amendamente făcute de 

domnul primar. Vă rog, cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. În online? 

Domnul consilier Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Dumitru Victor: „Pentru.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Domnul consilier 

Corneliu Dumitru Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru: „Pentru.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Doamna viceprimar Ana-

Maria Dimitriu?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Pentru.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Doamna consilier 

Drumea Alina?” 

Doamna consilier Drumea Alina-Ramona: „Pentru.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Bun, deci cu 20 voturi 

„pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, Dimitriu-Bughez 

Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița,  Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel, 

amendamentele..primul amendament în integralitate a fost aprobat.  

Al doilea - Aprobarea sumei de 17.232,44 mii lei reprezentând credite de 

angajament pentru proiectul cu finanțare din fonduri europene prin PNRR renovare 

energetică a clădirilor Școli gimnaziale „Alexandru Vlahuță” și Școlii gimnaziale 

„Nicolae Iorga”. Dacă sunt discuții pe marginea acestui amendament. Dacă nu sunt, 
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supun la vot. Cine este pentru? Se abține cineva? Împotrivă? În sală toată lumea este 

pentru. În online? Vă rog domnul consilier Dumitru Victor?” 

Domnul consilier Dumitru Victor: „Pentru.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Domnul consilier 

Gheoca?” 

Domnul consilier Gheoca Corneliu Dumitru: „Pentru.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Doamna viceprimar Ana-

Maria Dimitriu?” 

Doamna consilier Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Pentru.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Doamna consilier 

Drumea?” 

Doamna consilier Drumea Alina-Ramona: „Pentru.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Mulțumesc, 

amendamentele propuse de domnul primar au fost aprobate cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, Dimitriu-Bughez Ana-Maria, 

Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca Corneliu, Macovei Liviu George, 

Marcu Livia Silvia, Răduță Nicolae, Stroie Mirela, Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, 

Ailincuței Lauriana, Balaban Luminița,  Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu 

Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu, Ungureanu Daniel. 

Dacă mai sunt discuții pe marginea proiectului de buget? Vă rog domnule 

consilier Macovei, scurt.” 

Domnul consilier Macovei Liviu George: „O mică precizare, să-l corectez pe 

domnul Nițu. Vă reamintesc că în anul 2022 consilierii locali PNL-USR, inclusiv PSD 

au votat toate proiectele de investiții, acesta este rezultatul, rezultatul se vede deci în 

oraș, cum este..nu, nu vă contrazic, am precizat.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Dacă îmi permiteți am și 

eu câteva..vă rog domnule consilier..” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Doamna președinte aș vrea să-i dau un 

răspuns domnului Nițu referitor la precizările, că nouă ne pare rău că nu se face nimic 

în Focșani și ne e ciudă. Domnule Nițu aveți 4 mandate de consilier, 4 mandate de 

primar PSD, nu ați făcut nimic în municipiul Focșani, ba din contră l-ați distrus după 

cum se vede.” 

Domnul consilier Radu Nițu: „Dacă nu erai tu nu se făcea nimic.” 

Domnul consilier Zîrnă Cristian: „Să știți, haideți lăsați moralitatea...” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Domnule consilier 

Costea, vă rog!” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Doamnă președinte am rezerve cu privire la 

modul cum a fost întocmit bugetul municipiului Focșani și spun acest lucru deoarece 

am intrat în posesia unei adrese oficiale din partea primăriei și a primarului în care se 

reproșează mai multe aspecte cu privire la întocmirea bugetului Societății 

Administrația Piețelor SA la care mă aflu ca și reprezentant AGA.”  

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ce 

legătură are cu bugetul municipiului?” 
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Domnul consilier Costea Ionel: „În această calitate în consiliul local la 

societatea respectivă am primit ieri pe grupul de whatsapp în care sunt membrii AGA 

și CA din partea directorului societății, o adresă emisă de Primăria municipiului 

Focșani prin care domnul primar comunică conducerii acestei societăți că le restituie 

proiectul de buget al anului 2023 transmis consiliului local în vederea aprobării lui 

pentru mai multe considerente. Vreau să fac referire la câteva aspecte reproșate urmând 

ca în cel mai scurt timp consiliul de administrație al societății...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

consilier..discutăm proiectul de buget al municipiului, puteți să răspundeți în scris, 

pentru că în scris v-am cerut.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „Nu domnule, vorbiți toată ziua, dați-mi voie 

să termin, e o singură ședință în care mi-am propus să vorbesc.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Domnul Costea cât mai 

scurt vă rog.” 

Domnul consilier Costea Ionel: „...bugetul consolidat al municipiului Focșani, 

nu discutăm despre GM Construzioni sau Pârlog ăla de la Milcov.  

Societatea este acuzată că a întocmit lacunar, atenție, lacunar, un proiect de 

buget întrucât pe trimestrul 4 nu a detaliat indicatorii tehnico-economici, atât la partea 

de venituri cât și la cheltuieli. Vreau să menționez că formatul și structura de buget al 

unei societăți așa cum este Administrația Piețelor este prevăzut prin lege respectiv 

Ordinul Ministrului Finanțelor Publice nr. 3818/2019 care nu prevede trimestrul 4 și 

orice finanțist îl știe, propunerile fiind cumulate pe trimestre. 

 În adresa respectivă se mai reproșează că nu este evidențiat excedentul din 

contul societății existent la 31.12.2022, lucru care nu este adevărat. În anexa 4 a 

bugetului societății este prevăzută suma respectivă. Bugetul de venituri și cheltuieli a 

fost întocmit și transmis Primăriei municipiului Focșani în termenul legal respectând 

toate prevederile legale în vigoare. Se mai reproșează în altă ordine de idei de către 

domnul primar că art. 2 din Decizia CA de aprobare a bugetului de venituri și cheltuieli 

este nul de drept. Prevederile acestui articol se referă la aprobarea programului de 

investiții, achiziții și reparații ale societăți care în opinia domnului primar ar trebui 

aprobat de către consiliul local în baza dispozițiilor cap. 7.  

Din contractul de delegare de gestiune vreau să menționez că acest capitol a fost 

modificat încă din anul 2011 prin HCL 179/31.05.2011 care la art. 2 dispune ca 

aprobarea acestui program se va face de către Consiliul de administrație și de către 

AGA, deci în nici un caz de consiliul local. Vă mulțumesc. Domnul Radu Nițu am aici 

Hotărârea din 2011 când dumneavoastră ați fost președinte de ședintă, vă rog să o 

recitiți. Vă mulțumesc, atât am avut de spus.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Vă rog, chiar dacă nu face 

obiectul acestui...” 

Domnul consilier Nedelcu Mihai: „Nu ați subliniat și cu roșu acolo, ați făcut 

numai cu verde și cu galben, cu roșu era frumos acolo, dădea bine în poză.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Domnilor consilieri nu v-

am dat cuvântul, domnule primar, vă rog să faceți lămuriri cu privire la acea adresă.” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Am 

senzația că suntem la capitolul diverse, nu suntem la tema bugetului municipiului dar 
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vreau doat atât, să-l întreb pe domnul consilier Costea în calitate de reprezentant al 

Consiliului local în Adunarea Generală a Acționarilor la Administrația Piețelor, de ce 

nu reușesc să înțeleagă faptul că se impune o reabilitare și o modernizare a punctului 

de lucru Piața Moldovei din suma reținută în conturile societății, repet, nu puțin, 1,76 

milioane de lei, adică undeva peste 350 de mii de euro. 

Deci vă rog frumos domnule consilier faceți în așa fel încât să asigurați o 

transparență totală în ceea ce înseamnă modul de utilizare a sumelor economisite din 

momentul în care a fost numită o nouă conducere la nivelul Administrației piețelor, s-

au făcut economii din banii încasați din serviciile prestate de către Administrația 

Piețelor și acei bani ar trebui să fie utilizați tot pentru cei care au plătit acele taxe de 

închiriere a spațiilor comerciale din Administrația Piețelor și am gândit împreună cu 

dumneavoastră și ați fost de acord și pe urmă v-ați răzgândit pe niște motive puerile..” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Domnule primar...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...cu 

privire la modernizarea interiorului Pieței Moldova unde am spus foarte clar că se 

impune o reamenajare și modernizare.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „...aș vrea să completez că 

dacă tot ați amintit de profitul pe care l-a avut piața...” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „..care nu 

a fost regăsit că asta am și spus și nu s-a înțeles, este vorba despre un excedent care nu 

a fost regăsit în capitolul de venituri din bugetul de venituri și cheltuieli.” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Bun, în nici un caz nu am 

votat acel buget și nu cred că trebuie să discutăm deocamdată despre așa ceva. Aș vrea 

să vă reamintesc că cel puțin un reprezentant al consiliului de administrație al pieței v-

a înmânat, sau v-a transmis, propunerea prin care există o axă de finanțare cu fonduri 

nerambursabile privind reabilitarea și renovarea piețelor agroalimentare și 

dumneavoastră ați insistat pe proiectul de parteneriat public-privat, doat atât, fără să 

încercați să găsiți această sursă de finanțare concretă cu fonduri nerambursabile, deci 

acei bani pe care piața îi are în conturi ca și profit pot fi folosiți pentru elaborarea unui 

studiu de fezabilitate, studiu care trebuie făcut, din ce știu eu, de către primărie, în 

baza....” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, 

Administrația piețelor are în administrare tot ce înseamnă domeniul public destinat 

desfășurării acestor activități. Atenție, încă din 2017 consiliul local a mărit capitalul 

social al acestei societăți cu suma de 60 de mii de lei pentru a demara procedurile de 

întocmire a unui studiu de fezabilitate pentru a putea să avem documentații precum...” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „...Eu cred că pe asta ar 

trebui să..” 

Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Păi nu 

am găsit nici măcar, doamna viceprimar, nu am găsit în acel buget acea sumă alocată 

cu acea destinație, pentru studiul de fezabilitate...” 

Doamna președinte de ședință Tătaru Alexandra: „Propuneți refacerea 

bugetului în acest sens.” 
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        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „ Asta am 

și cerut prin acea adresă pe care a citit-o domnul...” 

        Domnul consilier Costea Ionel: „Știți în ce an ne aflăm domnule primar?” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da,  în 

2017.” 

        Domnul consilier Costea Ionel: „2017, din 2017 ați avut conducerea PSD la 

Administrația Piețelor, atât ca AGA cât și în consiliul de administrație, nu ați făcut 

nimic, nu ați făcut nimic domnule primar.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, 

domnule și acum aveți dumneavoastră conducerea și aveți posibilitatea să faceți ce nu 

am făcut...” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Vă amintesc că USR 

susține reabilitarea pieței agroalimentare cu fonduri nerambursabile și cred că și 

consilierii PNL vor face acest lucru.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da,  dar 

trebuie întâi întocmit un studiu de fezabilitate pentru a putea să accesăm aceste 

fonduri.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Da și banii aceia pot fi 

folosiți pentru elaborarea acelui studiu de fezabilitate.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu a fost 

prevăzută acea sumă în lista de investiții pe anul 2023 în bugetul înaintat.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Când va ruga consiliul de 

administrație pe domnul director să propună, să execute acea...” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „A fost 

propusă de două ori această alocare de sume și de două ori a fost amânată aprobarea 

bugetului. Am toate procesele verbale ale ședințelor consiliului de administrație și 

convocatorul în care a fost propus.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Anul acesta?” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, anul 

acesta, 27 ianuarie, 2 februarie au fost ședințe în care s-a propus de către domnul 

director suma respectivă... ” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Și s-a indicat sursa de 

finanțare?” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...s-a 

amânat, s-au amânat discuțiile și nu s-a aprobat bugetul și a treia oară a fost determinat, 

obligat domnul director, condiționat să scoată din propunerea bugetului suma 

respectivă și apoi s-a votat acel buget care nu corespunde cu prevederile legale.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Eu îmi amintesc că până la 

venirea actualului director la Administrația Piețelor, am citit aproape...nu cred că mi-a 

scăpat vreun buget, de pe vremea când era cealaltă doamnă director nu avea Piața 

niciun pic, niciun leu profit, era zero an de an și acum... ” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Și înainte 

conducerea pieței, de dinaintea doamnei Ionescu a avut pierderi și era conducere PNL.” 
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        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Bun, acum noi ar trebui să 

ne bucurăm pentru acest profit pe care l-a făcut Piața și trebuie elaborat.........” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Tocmai 

acest lucru spun, că haideți să profităm de această sumă economisită și să fie utilizată 

pentru modernizarea piețelor, inclusiv fonduri de acord, dacă există o oportunitate nu 

trebuie ratată, dar ca să avem această oportunitate avem nevoie de un studiu de 

fezabilitate.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Deci așa cum... trebuie să 

colaborați, atâta tot. Domnule consilier Macovei.” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „Domnule primar, îmi pare rău dar 

trebuie să intervin și eu și anume: am avut acea dezbatere cu domnii de la piață...și cu 

proprietarii, nu am ajuns la o concluzie, ați ajuns dumneavoastră la o concluzie și 

anume că vreți să reabilitați piața cu o valoare de 30 de milioane de euro, corect?” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, a fost 

doar....” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „Tocmai asta spun, dacă fac un studiu 

de fezabilitate, deci în ce scop?” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Scopul 

este de a ne spune un specialist cum să fie modernizată piața.” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „Care este ideea în sine?...nu, 

nu...ideea în sine, haideți să ne punem să vedem cam ce dorim din piața aceea, pentru 

că eu cu un milion jumătate fac doar studiu, dacă nu am sursa de finanțare în cap sau 

măcar să o văd, să o preconizez, eu fac un studiu, ...deci peste trei ani de zile nu mai 

am ce face cu el...” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Sunt mai 

multe variante de...păi asta e, că acum există această oportunitate de finanțare.” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „...eu nu pot să fac doar sf-ul, trebuie 

să găsesc și sursa de fianațare, haideți să găsim...” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Păi dacă 

există sursă de finanțare din fonduri europene.” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „Există pe o foaie, haideți să o și 

discutăm și ce formă există.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Deci nu 

aveți încredere în Guvern că va demara acest proiect...lista de finanțare.” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „Dar nu am zis că nu am încredere în 

Guvern, dumneavoastră tot insistați cu sf-ul de peste jumătate de an, că nu avem o idee 

de sf, putem să punem....” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Haideți să revenim la 

proiectul de hotărâre. ” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Să vă mai 

întreb un singur lucru domnul .....domnul Macovei....” 
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        Domnul consilier Macovei Liviu George: „...dar eu știu că toți sunt vinovați, 

dar nu noi, nu dumneavoastră....” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Domnul 

Macovei, eu întreb un singur lucru, doamna viceprimar o secundă...” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Haideți ca să revenim la 

proiectul de buget. ” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „...și închidem...” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „O secundă, 

eu știu un alt obiectiv extrem de important pentru tot județul Vrancea unde s-a făcut 

studiu de fezabilitate fără să aibă o sursă de finanțare identificată...Spitalul 

Județean...dați-mi răspuns aici.” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „Vă dau răspuns, știți când vă dau? 

exact peste trei luni de zile și o să vedeți ce răspuns am. ” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Așteptăm.” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „Așteptați...cu interes...și cu interes.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Vă rog nu faceți referire 

la... vreau să oprim dialogul.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, dar 

există studiu de fezabilitate și mă bucur că există...” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „Domnul primar este vorba de Piață.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „...și este 

același lucru, e un obiectiv... ” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „Hai să găsim ideea, hai să fim cu 

toții de acord și putem face lucrul ăsta. Mulțumesc mult!” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Domnule consilier 

Macovei, haideți să nu purtăm în ședință o dezbatere pe acel proiect de 

modernizare...să fim cu toții invitați, să avem și noi idei, nu doar consiliul de 

administrație sau AGA sau domnul primar. ” 

        Domnul consilier Costea Ionel: „Doamna președintă, de ce dorește domnul 

primar acest studiu de fezabilitate? Au mai fost făcute două studii de fezabilitate la 

Administrația Piețelor SA și rezultatul a fost zero doamnă.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Și le-a văzut cineva 

domnule consilier Costea?..acele studii. ” 

        Domnul consilier Costea Ionel: „Nu.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Când asta 

domnule consilier? Ia explicați...povestiți așa puțin.” 

        Domnul consilier Costea Ionel: „Tot administrația PSD domnule primar.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Când? 

Când? În ce ani? Nici într-un caz din 2016 până în prezent.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Haideți să revenim la 

proiectul de buget pentru că ne-am lungit foarte mult. Aș vrea și eu să fac considerații 



35 
 

pe marginea bugetului, câteva considerații generale. De ce mi se pare un pic nerealist, 

așa cum s-a exprimat și domnul consilier Gheoca, pentru că am văzut că ați prins foarte 

mulți bani la investiții, ceea ce este lăudabil, dar este nerealist și o să mă explic de ce. 

Știm cu toții că pe data de 31 decembrie se închide exercițiul financiar european... ” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Vă aduc la 

cunoștință că toate proiectele încrise au indicatori tehnico-economici aprobați prin 

hotărâre de consiliu local, da? S-a aprobat și de dumneavoastră.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Da, dacă tot vă referiți la 

gogorița aia scrisă de Scânteia Partidului, haideți să vă amintesc eu, dacă tot mi-ați 

adus mingea la fileu, haideți să vă citesc ce ați declarat la TV Atlas în urmă cu câteva 

zile: „există un principiu pe care nu putem să-l încălcăm niciodată, nu putem începe o 

investiție fără să avem sumele alocate, deci acesta...cu ceea ce spune lumea este o 

minciună clar, sumele există, avem sursele de finanțare din bugetul Uniunii Europene, 

sunt proiecte în mare parte finanțate din fonduri europene. Pe de altă parte avem sursele 

noastre de cofinanțare, avem un credit bancar ca o rezervă în situația în care bugetul 

local nu are capacitatea de a asigura partea de cofinanțare pentru aceste proiecte. Deci, 

practic noi suntem cu toate armele pregătite să continuăm și să finalizăm aceste 

proiecte începute pentru că există, după cum probabil știți anul acesta un termen limită, 

2023 este anul în care trebuie să finalizăm toate proiectele începute în exercițiul 2014-

2020, deci pe fonduri europene.” În concluzie, domnul primar afirmă ceea ce este 

foarte adevărat că trebuie să termine proiectele începute și dacă dumnealui face referire 

la reabilitarea străzilor din Bahne, eu nu am găsit cine  a evaluat, cine a emis acei 

indicatori, în afară de raportul de necesitate emis de departamentul de investiții, cine a 

calculat că acele străzi costă....vor costa 13 milioane de lei pentru reabilitare și de unde 

scoateți acei bani pentru că am văzut că apelați la bugetul local, iar termenul de 

execuție este de doi ani. Pe de altă parte în toate proiectele de buget pe care 

dumneavoastră le-ați proiectat, ați prins toate documentațiile necesare demarării unor 

noi investiții, eu nu am găsit acea documentație, nu am găsit-o, îmi pare rău că nu am 

găsit-o pur și simplu.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ați   sărit-

o din vedere. Vă  poate spune domnul Macovei cine a făcut proiectul.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Asta dacă ne referim la 

acel proiect, dar revenind la proiectul de buget. Nu v-am dat cuvântul domnule 

consilier. ” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „Jucați un joc periculos să știți.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Revenind la proiectul 

actual, de ce mi se pare nerealist? Pentru că mă tem că, dacă în toți acești ani care au 

trecut, ați proiectat aceste proiecte de vreo 477 de milioane de lei, în perioada, cel puțin 

de când suntem noi și înainte ați făcut cheltuieli de doar 264 de milioane de lei, dacă 

greșesc puteți să mă contraziceți, iar în următoarele zece luni vă propuneți să cheltuiți 

212 milioane de lei. Mai sunt opt luni și nu se vede nimic prin oraș, că nimeni nu 
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lucrează și vă reamintesc că avem zece unități de învățământ unde trebuie să se facă 

reabilitarea energetică până la finalul anului, avem Cinematograful Balada pe același 

tip de proiect, construcția Centrului multifuncțional din Bahne, nu s-a pus acolo nicio 

cărămidă. Mai există trei etape de reabilitare a blocurilor din oraș, eu nu am văzut 

niciun apartament anvelopat și l-am întrebat de atâtea ori pe domnul șef serviciu de la 

investiții, dacă mai e mult până se anvelopează vreun bloc, toate proiectele care țin de 

resistematizarea infrastructurii de transport, achiziția de autobuze, sistem de 

management al traficului, deci o lungă listă de investiții, care  v-am zis, eu m-aș bucura 

dacă le-ați termina pe acestea înainte să se închidă exercițiul financiar. Și văd că aveți 

foarte multe proiecte pe care le derulați din planul național de redresare și reziliență, 

în care vă amintiți că ați zis într-o ședință despre aceast PNRR, că este o gogoașă 

umflată, doar vă reamintesc, nu trebuie să îmi răspundeți. Revenind la lipsa de... deci 

de ce nu poate fi adoptat acest proiect de buget, de ce nu se poate adopta în forma 

actuală? pentru că eu țin minte că acum două zile ne-am văzut cu reprezentanții 

funcționarilor publici, dumneavoastră ați retras de pe ordinea de zi în ședința trecută, 

proiectul cu plafonarea salariilor, pe motiv că, citez din postarea dumneavoastră de 

acum 6 zile că „ propune să fie majorate salariile de bază pentru funcțiile de execuție 

și să fie realizată o reducere a salariilor de bază pentru funcțiile de conducere. Acum 

eu... ” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Am 

răspuns solicitărilor dumneavoastră......, nu așa a fost?” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Nu ați răspuns solicitărilor 

noastre, ci ați procedat exact cum au propus consilierii județeni PSD în Consiliul 

Județean, asta nu înseamnă că și noi trebuie să procedăm la fel sau nu, trebuie să 

respectăm legea. Noi propunem, așa cum ne-am exprimat....domnule consilier Radu 

Nițu, vă rog să mă lăsați să-mi termin.... Așa cum m-am exprimat și în întâlnirea din 

comisia de buget....mă rog, la întâlnirea noatră de acum două zile cu reprezentanți ai 

funcționarilor și consilierii locali, îmi exprim încă o dată dorința de a regândi puțin 

partea aceasta de fond de salarii, pentru că dumneavoastră ați promis că o regândiți dar 

de fapt ne-ați pus în față un proiect de hotărâre nemodificat și citez: „ la articolul 9 din 

proiectul de hotărâre buget, în anul 2023 prin derogare de la hotărârea de consiliu local 

al municipiului Focșani numărul 263/2017 cu modificările și completările ulterioare, 

cuantumul brut al salariilor de bază pentru funcționarii publici, prrsonalul contractual 

din cadrul aparatului de specialitate al primarului municipiului Focșani, cabinetul...se 

menține la același nivel cu cel acordat în luna decembrie 2022, în măsura în care 

personalul ocupă aceeași funcție și își desfășoară activitatea în aceleași condiții. Iar la 

articolul 10 continuați cu aprobarea numărului de personal permanent și temporar, 

precum și fondul salariilor de bază pentru fiecare instituție publică finanțată din 

bugetul general al municipiului Focșani pe anul 2023 conform anexei numărul 72, care 

face parte integrantă din prezentul proiect de hotărâre. Deci practic dumneavoastră ne 

obligați pe noi să votăm un proiect de buget cu salariile plafonate, pe care le-ați propus 

în varianta inițială, fără să țineți cont de părerea angajaților care v-au spus că au crescut 

costurile, fară să prezentați o sumă la fondul de salariu în plus sau în minus, în funcție 

de cum reajustați dumneavoastră salariile la...” 
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        Domnul consilier Radu Nițu: „Doamnă, v-a scris Zîrnă treaba asta? Noi nu 

înțelegem nimic. ” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra:„...la șefi, 

directori.....instituțiilor, primăriei și a celor subordonate, pe compartimente. De aceea, 

dacă impactul financiar este foarte mare trebuie să veniți exact cu niște calcule care să 

merite votul consilierilor locali. Vă mulțumesc! Vă rog domnule consilier Macovei. ” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „O precizare, domnule primar ne-ați 

făcut astăzi, ne-ați invitat astăzi la o ședință extraordinară, este proiectul de buget pe 

care nu puteți să-l retrageți pentru că el trebuie pus pe ordinea de zi. Vă amintesc că pe 

data de 8 ne-ați chemat de urgență, într-o ședință extraordinară pentru un proiect foarte 

important, pe care l-ați retras. Apropo de respect.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „A fost 

proiectul pentru plafonare, aveam datele certe că nu veți vota și de aceea am zis să-l 

retragem în ideea de a discuta și a face un proiect așa cum dumneavoastră ați solicitat 

și acum vă deziceți de ceea ce ați spus...ați spus...” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „Am discutat, domnule primar am 

discutat luni și cred că e mai bine să nu stricați lucrul acesta, eu vă recomand. Dacă tot 

am început luni este bine să continuăm și v-aș ruga în ceea ce vorbiți să nu stricați acest 

lucru. Eu atât vă spun.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dar nu 

stric absolut nimic, atunci în data de 8 v-ați antepronunțat că nu veți vota și am văzut 

foarte clar atitudinea dumneavoastră și am considerat că este... ” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „Vă uitați mult pe facebook.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da, mă uit 

pe facebook și o să văd când domnul Victor Dumitru spunea foarte clar că trebuie să 

tăiem salariile nesimțite ale funcțiilor de conducere și să creștem salariile funcțiilor de 

execuție și m-am conformat.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dar nu ați modificat fondul 

de salarii. ” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Și am făcut 

o dezbatere publică...ați făcut o dezbatere cu...pentru că în acel moment, doamna 

viceprimar dacă cunoașteți puțină administrație publică vă dădeați seama că proiectul 

de buget în acel moment era deja publicat, iar articolul 9, pe care dumneavoastră l-ați 

citit este tocmai pentru a demonstra fundamentarea...” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Ați făcut un amendament 

în acest sens?” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu am 

făcut niciun amendament, este un articol prevăzut în proiectul de buget pe care l-am...” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Nu e datoria noastră să 

calculăm salarii domnule primar.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Poftiți?” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Nu este apanajul nostru 

partea de salarii. Dumneavoastră aveți direcție economică, aveți director economic....” 
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        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ba este 

apanajul...cum adică nu este apanajul Consiliului Local? Nu dumneavoastră ați 

aprobat?” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Noi nu calculăm salariile 

domnule primar.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dar nu 

vorbim de calculul salariilor, dacă vă uitați și în legea bugetului de stat, dacă vă uitați 

în toate legile cu privire la un buget o să vedeți că sunt referiri și la tipurile de salarii 

sau la anumite plafonări. Și vă dau un singur exemplu: este vorba despre actul normativ 

în vigoare, intrat în luna decembrie, în care se spune foarte clar că foarte multe categorii 

de salariați din fonduri publice se plafonează la nivelul anului 2022, la nivelul salariului 

existent în plată la nivelul anului 2022 sau nu se calculează. Noi nu am spus că aici 

calculăm, doar am propus pentru a fundamenta, pentru a demonstra de ce am 

fundamentat....ca fondul de salarii pentru anul 2023 să fie la nivelul anului 2022 a 

trebuit să prevedem și acest articol nou în care spune foarte clar: în anul 2023 prin 

derogare de Hotărârea de Consiliu Local 263/2017, cuantumul brut al salariilor....nu 

am vorbit nici de modul cum se calculează, nici de altceva...cuantumul brut al salariilor 

de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual din cadrul aparatului de 

specialitate al primarului și a celorlalte instituții subordonate Consiliului Local se 

menține la același nivel cu cel acordat în luna decembrie 2022 în măsura în care 

personalul ocupă aceeași funcție și își desfășoară activitatea în aceleași condiții. Citiți 

toate actele normative cu privire la buget și o să vedeți despre ce este vorba, dacă 

dumneavoastră identificați în cadrul acestui proiect de buget sursele necesare pentru a 

putea să creștem fondul de salarii astfel încât să putem aplica creșterea de la 2550 la 

3000 de lei, cât a crescut salariul brut, raportându-le la grila actuală de salarizare 

aprobată prin Hotărârea de Consiliu Local 263/2017, atunci se poate veni cu un 

amendament prin care se poate abroga sau elimina articolul 9 din proiectul de hotărâre, 

dar în acest moment așa am gândit noi...eu împreună cu colegii de specialitate am 

gândit proiectul de buget pentru a putea să facem față, repet...și v-am spus încă de la 

începutul acestor dezbateri cu privire la creșterile cheltuielilor care nu pot fi eliminate, 

acele creșteri nu pot fi eliminate, acele creșteri va trebui să le suportăm din bugetul 

local. Și repet...creșteri la energie electrică...” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Doamna președinte vă rog frumos opriți-l 

odată că nu mai termină din...” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „...ne-ați obligat să votăm 

proiectul cu tot cu acele articole prin care propuneați plafonarea inițială.” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Am și eu de făcut o mențiunea doamna 

președintă, vă rog frumos. Mi-a fost menționat numele, dați-mi voie să intervin.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Vă rog frumos domnule 

consilier Dumitru. Interveniți!” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Domnul primar, ați făcut o omisiune, dacă 

tot faceți trimitere la postările pe care le fac eu pe facebook, ați uitat să menționați cei 

șapte consilieri personali, care într-adevăr au niște salarii foarte mari și care nici nu 

prea vin pe la serviciu. Mulțumesc! ” 
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        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Sunt doar 

patru și au funcție de execuție domnule consilier. Sunt doar patru, nu sunt șapte, sunteți 

în eroare și au doar funcții de execuție.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Patru în organigramă, 

domnule consiler.” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Și referitor la plafonarea salariilor, domnul 

primar, la sutele de angajați ai DDSP și a altor subordonate ale Primăriei v-ați gândit 

ca au salariu minim pe economie?” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ei 

beneficiază automat de creșterea salariului astfel încât să fie la salariul minim brut de 

3000 de lei.” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Au salariul minim pe economie, la ei v-ați 

gândit?” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Da.” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „La dezbaterea pe care am avut-o cu 

sindicatele, aproape în unanimitate toți nu au fost de acord cu plafonarea.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: 

„Dumnealor au încasat cu salariul minim brut pe economie.” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Dacă îmi dați voie să vorbesc și dacă aveți 

exercițiul dialogului, cum vă bateți cu pumnul în piept lăsați-mă să vorbesc, vă rog 

frumos. Deci, la angajații cu salariu minim, care sunt de ordinul sutelor la DDSP, nu 

v-ați gândit? Care iau 2000 de lei pe lună...să plafonați salariile? Vă gândiți numai 

la...invocați... domnule Nițu lăsați-mă să vorbesc că dumneavoastră oricum nu știți ce 

vorbiți.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ați 

terminat domnul consilier? Pot să dau răspunsul?” 

        Domnul consilier Radu Nițu: „Parcă sunteți în pădure așa vorbiți...tare. ” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Da, mă rog dar dacă se vorbește peste 

mine.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ați 

terminat? Pot să dau răspunsul? Întreb.” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Nu, domnule primar nu am terminat.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu, nu ați  

terminat? Greu mai terminați.” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Înaintea ședinței...greu ce? E greu cu 

dumneavoastră, e greu cu exercițiul dialogului, e greu cu toate la Primăria Focșani. 

Credeți că dumneavoastră sunteți deținătorul adevărului absolut, numai că nu este așa. 

Salariații...” 

        Domnul consilier Nedelcu Mihai: „...subiectul ăsta să jignească primarul un om 

bolnav, săracul.....sunteți om serios, om deștept, om cu capul în cărți, sunteți bolnav 

acum, aveți grijă cum vorbiți să nu cumva să faceți vreun accident, ceva, ferească 

Dumnezeu, aveți grijă, nu mai țipați așa, vorbiți frumos că noi suntem aici ca să vă 

ascultăm....chiar eram așa speriat la un moment dat că nu vă mai reveniți.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Domnule consilier, vă rog 

frumos să-i cedați dreptul la cuvânt. Domnule consilier Nedelcu, vă rog frumos să-l 
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lăsați să termine discursul pe domnul consilier Dumitru. Domnul consilier Dumitru, 

haideți să încheiem.” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Domnule primar, când ați propus 

plafonarea salariilor și ați introdus-o în bugetul pe care l-ați pus în debatere publică, 

acum mai bine de 15 zile, v-ați gândit la sutele de salariați care au salariru minim pe 

economie? Care sunt angajați ai Primăriei Focșani, ai subordonatelor Consiliului Local 

din Primăria Focșani. Mulțumesc!” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu cred că 

am dat răspunsul la această întrebare, dar mai spun o dată pentru a sublinia, da,   m-am 

gândit, dacă îmi dați... ” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Cred că trebuie să vă 

hotărâți exact care este sporul de salariu pe care îl agreați.” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Toți cei 

care au salarii mai mici decât salariu minim brut pe economie în plată în acest moment 

în România beneficiază de creștere salarială astfel încât să primească toți salariul brut 

minim pe economie, repet...” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Cei care au salariul minim pe economie, 

sunt doar patru domnul primar, nu încercați să...” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Eu vreau 

doar atât să vă întreb domnul consilier, în 2021 când ați tăiat bugetul DDSP-ului cu 

30% și ați dus bani în fondul de rezervă, atunci nu vă mai gândeați la acei angajați?” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Da domnul primar, urmăream 

reorganizarea Poliției Locale, reorganizarea aparatului propriu al primarului, 

reorganizarea DDSP-ului, însă dumneavoastră nu vreți o așezare pe baze reale a 

organigramelor acestor instituții, dumneavoastră vreți să mențineți în continuare niște 

organigrame stufoase și nu vreau să fac din nou acuze, dar ăsta e adevărul, 

dumneavoastră vreți să mențineți....” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Aștept 

propuneri din partea dumneavoastră cum vedeți reorganizarea acestor instituții și 

discutăm. Mulțumesc! Aștept propuneri din partea dumneavoastră și le discutăm.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Asta înseamnă că trebuie 

să regândim această reorganizare și să mai avem încă discuții până la aprobarea finală 

a proiectului de buget. Dacă nu mai sunt alte discuții propun să votăm. Supun la vot 

proiectul numărul... ” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Dar vreau 

să țineți cont și de reorganizările la Consiliul Județean, că din cinci direcții s-au făcut 

șapte.” 

        Domnul consilier Macovei Liviu George: „Le votăm și pe alea.” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Domnul primar, faceți în permanență....” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Supun la vot proiectul 

numărul 2. Vă rog domnule consilier Dumitru, trecem la vot, supun la vot proiectul 

numărul 2 în integralitatea...cu amendamente da, în integralitate. Cine este pentru? 

Cine este împotrivă? Se abține cineva? 

        În sală cu 9 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 
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Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel și 7 voturi 

„abținere” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian.  

        În on-line domnul consilier Dumitru Victor? ” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Abținere.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Domnul consilier 

Gheoca?” 

        Domnul consilier Gheoca Corneliu: „Abținere.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Doamna viceprimar 

Dimitriu?” 

        Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Abținere.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Doamna consilier 

Drumea?” 

        Doamna consilier Drumea: „Abținere.” 

        Cu 11 voturi „abținere” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță Nicolae, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian și 9 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor 

consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul numărul 2 de pe ordinea de zi nu a fost aprobat. 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Vă aduc la 

cunoștință doamnelor și domnilor consilieri că mâine este termen de plată pentru 

bursele elevilor, nu vom putea să le plătim bursele.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Puteți să plătiți...” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Nu avem 

de unde, resursele financiare sunt doar cele...sunt sumele colectate din impozitele și 

taxele locale.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Se va repune pe ordinea de 

zi acest proiect după ce ne lămurim asupra acelor....” 

        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Ați avut 

destul timp dar s-ar părea că sunteți puși doar pe a bloca, nu pentru a dezvolta. 

Asistenții personali ai persoanelor cu handicap nu vor putea primi indemnizație.” 

 

        Se prezintă proiectul numărul 3 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru 

modificarea HCL nr. 351/27.10.2022 privind aprobarea numărului de burse şi a 

cuantumului unei burse pentru elevii de la cursurile cu frecvenţă din unităţile de 

învăţământ preuniversitar de stat din Municipiul Focșani pentru anul școlar 2022-2023, 

cu modificările și completările ulterioare; Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect.” 
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        Domnul Primar al municipiului Focșani, Cristi Valentin Misăilă: „Mai avem 

un amendament aici de făcut, se suplimentează cu o bursă numărul burselor lunare de 

ajutor social pentru Liceul de Artă Gheorghe Tăttărescu. Mulțumesc!” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Supun la vot proiectul 

domnului primar. Cine este pentru?...amendamentul, vă rog. În sală toată lumea este 

pentru. În on-line domnul Dumitru Victor?” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Pentru.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Domnul Corneliu Dumitru 

Gheoca?” 

        Domnul consilier Gheoca Corneliu: „Pentru.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Doamna viceprimar 

Dimitriu?” 

        Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Pentru.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Doamna consilier...am zis 

Dimitriu, îmi prezint scuzele mele. Rectific, doamna viceprimar Dimitriu?” 

        Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Am zis pentru, 

mulțumesc.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Da, mi-a atras atenția 

domnul consilier Gongu că nu v-am spus corect numele, Dimitriu-Bunghez.” 

        Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Să stea liniștit că nu este 

nicio supărare.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Doamna consilier 

Drumea?” 

        Doamna consilier Drumea: „Pentru.” 

        Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță Nicolae, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, 

Radu Nițu și Ungureanu Daniel amendamentul domnului primar a fost aprobat. 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Supun la vot proiectul 

numărul 3 cu amendamente. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. În on-

line domnul consilier Dumitru Victor?” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Pentru.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Domnul consilier 

Gheoca?” 

        Domnul consilier Gheoca Corneliu: „Pentru.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Doamna viceprimar 

Dimitriu-Bunghez?” 

        Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Pentru.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Doamna consilier 

Drumea?” 

        Doamna consilier Drumea: „Pentru.” 
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        Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță Nicolae, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, 

Radu Nițu și Ungureanu Daniel proiectul numărul 3 de pe ordinea de zi a fost aprobat 

devenind hotărârea nr. 31 

 

        Se prezintă proiectul numărul 4 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

repartizarea sumelor alocate pe anul 2023 reprezentând finanțarea de bază de la bugetul 

de stat, din sume defalcate din taxa pe valoarea adăugată, pentru unitățile de învățământ 

particular și confesional acreditate cu personalitate juridică, din Municipiul Focșani;                                                                         

Inițiator, Primar, Cristi Valentin Misăilă 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Supun la vot acest proiect. 

Dacă sunt discuții... nu sunt. Cine este pentru? În sală toată lumea este pentru. În on-

line domnul consilier Dumitru Victor?” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Pentru.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Domnul consilier 

Gheoca?” 

        Domnul consilier Gheoca Corneliu: „Pentru.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Doamna viceprimar 

Dimitriu-Bunghez?” 

        Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Pentru.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Doamna consilier 

Drumea?” 

        Doamna consilier Drumea: „Pentru.” 

        Cu 20 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță Nicolae, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian, Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu 

Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, 

Radu Nițu și Ungureanu Daniel proiectul numărul 4 de pe ordinea de zi a fost aprobat 

aprobat devenind hotărârea nr. 32 

 

        Se prezintă proiectul numărul 5 de pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind 

aprobarea Bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. TRANSPORT PUBLIC S.A. 

Focșani pe anul 2023 și estimat pe următorii 2 ani; Inițiator, Primar, Cristi Valentin 

Misăilă 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă sunt discuții pe 

marginea acestui proiect. Dacă nu sunt supun la vot acest proiect. Cine este pentru? 

Cine este împotrivă? Se abține cineva?  

        În sală cu 9 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor consilieri Ailincuței 

Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, Nedelcu Mihai, 
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Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel și 7 voturi 

„abținere” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, Macovei Liviu 

George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță Nicolae, Tătaru Alexandra, Zîrnă 

Cristian.  

         În on-line domnul consilier Dumitru Victor?” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Deci proiectul....o întrebare doamna 

președinte. Este proiectul numărul 5, nu?” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Proiectul numărul 5 

bugetul TRANSPORT PUBLIC.” 

        Domnul consilier Dumitru Victor: „Abținere. ” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Domnul Gheoca?” 

        Domnul consilier Gheoca Corneliu: „Abținere.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Doamna viceprimar?” 

        Doamna viceprimar Dimitriu-Bunghez Ana-Maria: „Abținere.” 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Doamna consilier 

Drumea?” 

        Doamna consilier Drumea: „Abținere.” 

        Cu 11 voturi „abținere” din partea doamnelor și domnilor consilieri Costea Ionel, 

Dimitriu-Bunghez Ana-Maria, Drumea Alina Ramona, Dumitru Victor, Gheoca 

Corneliu, Macovei Liviu George, Marcu Livia Silvia, Stroie Mirela, Răduță Nicolae, 

Tătaru Alexandra, Zîrnă Cristian și 9 voturi „pentru” din partea doamnelor și domnilor 

consilieri Ailincuței Lauriana, Balaban Luminiţa, Gongu Emanuel, Mocanu Georgian, 

Nedelcu Mihai, Nistoroiu Alexandru, Pristavu Viorica, Radu Nițu și Ungureanu Daniel 

proiectul numărul 5 de pe ordinea de zi nu a fost aprobat. 

        Doamna preşedinte de şedinţă Tătaru Alexandra: „Dacă nu mai sunt alte 

discuții declar ședința închisă.” 
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